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29. OKTOBER - 
NAS PRAZNIK

Pred nami je 29. oktober - praznik občine Grosuplje. Ta dan nas 
spominja na težke dni okupacije, na dni, ko se je po naših vaseh in 
mestih šopiril italijanski osvajalec. Zastave s savojskimi in fašisti
čnimi simboli so vsiljivo, dokazovale našemu človeku, da je sedaj 
tukaj rimska kultura, ki bo v svoji „Provincia di Lubiana“ ostala 
tukaj kot zver na svoji žrtvi. Rili so to dnevi usodnih odločitev. 
Odločiti se je morala vsaka evropska država, vsak narod in tudi 
vsak posameznik in ta odločitev je bila lahko usodna za slehernega. 
V tej odločitvi je 8o za biti ali ne biti, So se je za to, kdo bo v 
tej gigantski krvavi borbi zmagovalec. Spomin na eno takih odlo
čitev praznujemo tudi v občini Grosuplje, ko so se 29. oktobra 
pozno zvečer odločili nekateri grosupeljski možje in fantje, da 
hočejo živeti svobodno, to svobodo pa so omogočali samo še slo
venski gozdovi, ki so nudili zavetje vsem, ki niso hoteli prenašati 
ponižanja in preganjanje od strani okupatorja. Geslo „Smrt 
fašizmu1* — svobodo narodu**! je odmevalo iz našui gozdov, grozilo 
in kričalo iz zidov po naših vaseh in sejalo strah med Italijani in 
njihovimi domačimi hlapci. >

Tisoče in tisoče takih odlo
čitev širom cele Jugoslavije je v 
naših gozdovih, poljih in plani
nah zbralo ogromno močno 
narodnoosvobodilno vojsko, ki 
je izgnala okupatorja in nam 
priborila svobodo. Prišla je ta 
svoboda, zrasla je iz krvi in 
trpljenja in za njo so bile po
trebne ogromne človeške žrtve 
najboljših sinov in hčera jugo
slovanskih narodov.

pravilu, pretresajo vsakodnevne 
krize, krize v gospodarstvu, v 
politiki, širijo se vojaški spopadi' 
in vojne, državni udari, mno
žični atentati, strahoten razmah 
mednarodnega terorizma, 
večanje gospodarske zaostalosti 
nerazvitih, inflacije in blokov
skega tekmovanja v atomskem 
oboroževanju.

(Dalje na 9. strani)

NOV ODKUPNO PRODAJNI CENTER
V ZAGRADCU

Otvoritev
1. 10. 1981 je bil gotovo praznik za celotno področje 

Suhe Krajine. Ta dan je namreč Kmetijska zadruga Stična 
predala svojemu namenu novo zbiralnico mleka, trgovino z 
repromaterialom za kmetijstvo, bife in samopostrežno trgo
vino. V centru so tudi prostori za pošto, katere je KZ Stična 
na pobudo KS Zagradec in občine Grosuplje odstopila PTT 
Kočevje.

Skupaj je 504 m2 prodajnih prostorov, zaprtih skladišč
nih prostorov 375 m2 ter ostalih 252 m2. Zunanje ograjeno 
skladišče je v velikosti 2500 m2 Predračunska vrednost za 
vse objekte s parkirnim prostorom znaša 33.074.528,00 ter 
obratna sredstva 4.250.000,00 din. Investicijska sredstva so 
združena v SOZD KIT Ljubljana in sicer je delež naslednji: 
KIT KZ Stična 25 %, DO Mlekarne 25 % in LB-Gospodar- 
ska banka 50 %.

Otvoritvi je prisostvovalo veliko gostov, tako iz SOZD 
KIT Ljubljana Ljubljanskih mlekarn, banke, občine Gro
suplje, iz Novega mesta, Trebnjega in seveda krajani, pred
vsem kmetice in kmetje, kajti prav ti so s tem objektom 
največ pridobili. Otvoritev so s svojimi točkami popestrili 
osnovnošolci iz Zagradca. Vsi govorniki tovariši Nemanič, 
Mastnak, Koščak, Orel in Plut so govorili o veliki pomem
bnosti tega objekta za nerazvito Suhokranjskb področje.

Potem, ko je predsednik Upravnega odbora KZ Stična, 
kmet Kutnar Jože predal ključe vodji centra, tovarišu 
Markoviču, smo si vsi skupaj ogledali prostore. Po ogleduje 
sledila degustacija sirov Ljubljanskih mlekarn za vse vabljene 
goste in ostale prisotne.

Želimo, da bi objekt služil svojemu namenu in da bi bili 
vsi naši člani in drugi kupci z njim zadovoljni. R0jec Milena

Vse to je danes že zgodo
vina, ponosna in veličastna za 
vse tiste, ki so razumeli čas po 
besedah Franceta Prešerna v 
„Krstu pri Savici** - „Manj 
strašna noč je v črni zemlji 
krili, kot so pod svetlim soncem 
sužnji dnevi**.

\

I

Oživljanje tradicij iz na
rodnoosvobodilne borbe hkrati 
pomeni tudi učenje iz zgodo- 
vine in praznovanje takih do
godkov je tudi ena oblika 
osveščanja in mobilizacije 
sedanjih in bodočih generacij 
na pripravljenost čuvati svo
bodo, boriti se za njeno samo
stojnost in njeno veličino.

Mineva že 36 let od konca 
vojne in našega pestrega življe
nja v svobodi. Živimo v času, 

' ll^vves svet, kot po nekem
hiumMik&j

V

Vsem delovnim 
ljudem in občanom 

iskreno čestitamo 
ob prazniku občine 

Grosuplje
Skupščina občine, družbenopolitične organizacije, 
samoupravne interesne skupnosti občine Grosuplje 
in uredništvo ,j/aše skupnosti"

lit*'** ■



UREDNI
KOVO
PERO • DELAVCI SGP GROSUPLJE SMO PRAZNOVALI

Svečka 
/a spomin

35 let ustanovitve DO 
31 let samoupravljanja

Pred časom smo po sre- ■ 
dovali v krajevne skupnosti 
in organizacije združenega 
dela osnutek samouprav
nega sporazuma j ki govori 
o ureditvi stalnega načina 
varstva, urejanja in vzdrže
vanja grobišč, grobov in 
spominskih obeležji v naši 
občini.

Razprava je pokazala 
nujnost takega načina, 
hkrati pa nakazala nove 
pobude, da se ta proble- 

■ matika hitreje in pospe
šeno rešuje.

Konkretni rezultati so 
že tu. V nekaterih krajev
nih skupnostih so že prešli 
iz načelnih razprav v kon
kretne akcjje in se v sode
lovanju z organizacijami 
združenega dela dogovorili 
kdo prevzema skrb in var
stvo spomenikov.

Na osnovi pripomb in 
predlogov bo ustrezen 
organ pri skupščini občine 
in v povezovanju s koordi
nacijskim odborom za 
ohranjevanje in nadaljeva
nje tradicij ter spomeniško 
varstvo pri OK SZDL pri
pravil čistopis samouprav
nega sporazuma. Akcija bo 
tako imela osnovno po
dlago, zaživela pa bo z 
neposrednim vključeva
njem vseh podpisnikov in 
nosilcev.

In zakaj želimo o tem 
prav v tej Številki Naše 
skupnosti spregovoriti?

Smo pred prvim novem
brom, ko tako ali drugače 
posvetimo skrb in spomin 
umrlih. Prav je, da je ta 
naša skrb prisotna, mora 
pa biti trajna in dosledna. 
To velja toliko bolj za 
urejenost spomenikov in 
obeležij ter grobov padlih. 
Spomini ne govorijo, na
sprotno molčijo in trkajo 
na našo odgovornost in 
odnos. Njihovi ideali osta
jajo in so vtkani v našo 
sedanjost in prihodnjost. 
Zato poglejmo okoli sebe, 
zamislimo se in vprašajmo 
se ali smo storili vse, da so 
ti kraji spominov in idea
lov odraz našega odnosa in 
naše pripravljenosti. Izko
ristimo in uredimo pomni
ke narodnoosvobodilnega 
boja, uredimo znane in 
neznane grobove. Skromni 
šopek in prižgana sveča naj 
pokaže naš odnos in pie
teto.

Glavni urednik

Prireditve, združene v sklopu praznovanj 35-letnice uspešnega 
delovanja SGP Grosuplje in 31 let samoupravljanja smo pričeli v 
ponedeljek, 28. septembra. Tega dne smo ob 16. uri v našem 
novem samskem domu pripravili prireditve našim delavcem - 
delovnim jubilantom, ki v SGP delajo neprekinjeno že 10, 20 ali 
celo 30 let. Delavci, ki so s svojo vestnostjo in pripadnostjo v DO 
pognali tako globoke korenine, da jih je težko izruvati, vsekakor 
zaslužijo skromno pozornost.

Slavnostni govornik je bil pred
sednik DS delovne organizacije, ki je 
v svojem govoru spregovoril tudi O 
težavah, s katerimi se srečujemo 
gradbinci. Kot že nekaj let zapored, 
so bila tudi letos jubilejna priznanja 
simbolična - pravokotne oblike - 
uokvirjena. V ročnem sitotisku je v 
petih barvah izdelan osnovni motiv 
SLOVENSKI KOZOLEC, kot naj
starejši slovenski ljudski arhitekturni 
spomenik. Avtor grafike je grafik 
DORE PELJHAN. Priznanja je jubi
lantom svečano podelil predsednik 
DS SO Rudi Cerkovnik, slavljencem 
pa sta čestitala tudi glavni direktor 
ALOJZ ZUPANČIČ in predsednik 
konference sindikata DO RADO 
STER. Da je imela prireditev res čar 
slavnosti, so poskrbeli naši pevci, ki 
so se v enem letu kolikor zbor 
deluje, na prireditev našega prazno
vanja, odlično pripravili. Tako smo 
jih slišali v treh nastopih - pesem 
„Oj, slavljenci današnji" je zapel 
moški zbor, „Ne bom se mo žila" - 
ženski zbor, pesem ,jEno devo le 
bom ljubil" pa je izzvenela iz grl 
našega mešanega - približno 40- 
članskega pevskega zbora. Vsekakor 
je treba . še povedati, da zbor 
uspešno vodi priznani pevovodja in 
glasbeni pedagog MIRO ROZMAN 
iz Videm-Dobrepolja.

Miselnost in žal tudi resnico, 
kako mak) se delavci med seboj 
poznamo, da mnogokrat in marsi
kdo sploh ne ve, kje in kaj gradimo, 
kaj vse smo zgradili, smo hoteli pre
seči s tem, da smo si ogledali film o 
delovni organizaciji SGP Grosuplje, 
ki je bil s tem namenom pripravljen 
že lani. Iz filma živo veje življenje in 
delo gradbincev - delavca SGP 
Grosuplje. Prikazan je utrip na 
gradbiščih, prikazani so sadovi dela 
- lepi objekti, ki smo jih zgradili. 
Ko si ogledaš film, ki sta ga strokov
no posnela in izdelala DORE 
PELJHAN in EDVARD HERIC, 
ugotoviš, kako bogato je napolnjen 
delavnik slehernega našega delavca. 
Tudi k temu je pripomogel 35-lctni 
uspešni razvoj!

Po ogledu filma so si prisotni - 
jubilanti in vabljeni - predsedniki 
OOS, glavni direktor in njegov 
pomočnik, sekretarji ZK, direktorji 
TOZD in njihovi pomočniki, direk
torji sektorjev DSSS in sekretarji 
TOZD SGP Grosuplje - ogledali 
prostore novega samskega doma.

V sredo, 30. septembra prav tako 
ob 16. uri smo imeli slovesno 
uradno otvoritev našega novega 
samskega doma. S pesmijo „V 
borbo šli smo neizprosno" - v 
izvedbi pevskega zbora SGP Grosup
lje smo zaželi to slovesnost in ta 
pesem je bila tudi moto prireditvi. 
Predsednik DS DO je najprej po
zdravil vse navzoče, med njimi 
MARJANA ROŽIČA, predsednika 
skupščine mesta Ljubljane, 
MILOŠA PROSENCA, sekretarja 
CK SZDL SRS JANEZA MLI
NARJA, podpredsednika Zveze 
sindikatov Slovenije, NUŠO KER- 
SEVAN, predsednico mestne konfe
rence SZDL Ljubljana, JOŽETA 
MAROLTA, predsednika mestne 
konference sindikata Ljubljane, 
JOŽETA BUČARJA, sekretarja MK 
ZKS, delegacijo skupščine občine 
Grosuplje s predsednikom JANE
ZOM LESJAKOM na čelu, delega
cije skupščine občine Ljubljana 
Bežigrad, skupščine občine Ljublja
na Vič-Rudnik, skupščine občine 
Vrhnika, skupščine' občine Ljub
ljana Center, STEFANA PRAZNI
KA, sekretarja sindikata gradbenih 
delavcev Slovenije in JOVANA 
NIKINOVIČA, predsednika odbora 
sindikata gradbenih delavcev Jugo- 
slavjje.

Slavnostni govor je imel predsed- 
nik konference sindikata DO RADO 
STER, ki je večji del pozornosti 
posvetil prav gradbenemu delavcu in 
naši skrbi zanj.

Ob tej priliki je predsednik DS 
podelil tudi posebna priznanja v 
obliki uokvirjene grafike petim de
lavcem SGP Grosuplje, ki so začeli 
kot ustanovitelji. Dva sta vztrajala 
do upokojitve - tako tudi nekdanji 
generalni direktor ALOJZ NEBEC, 
trije pa še danes vestno opravljajo 
svoje delovne dolžnosti.

Program so popestrila še nekatere 
pesmi mešanega pevskega zbora, za 
konec pa so si prisotni ogledali že 
preje omenjeni film in prostore 
samskega doma.

Vrhunec pa je naše praznovanje 
doseglo v soboto, 3. oktobra, ko 
smo imeli osrednjo proslavo v po
častitev 35-letnice obstoja delovne 
organizacije in 31-letnice samo
upravljanja na prostoru S-III v 
Grosupljem. Od 9. do 10. ure 
zjutraj je vabljene goste »spreje
mala" glasba promenadnega kon

certa Papirniškega pihalnega orke
stra „Vevče“. Slavnostni govornik 
VLADO KLEMENČIČ, podpred
sednik IS skupščine SRS je najprej 
govoril o DO SGP Grosuplje, o 
njenih začetkih in razvoju, potem 
pa tudi o gradbeništvu in problemih, 
s katerimi se srečujemo v današnjem 
gospodarskem trenutku. V progra
mu, ki je sledil je sodeloval tudi 
Ribniški oktet pod vodstvom har
monikarja VITANA AHAČIČA in 
mešani pevski zbor naše DO.

Na prireditvi je predsednik SOb 
Grosuplje Janez Lesjak podelil DO 
visoko državno priznanje RED 
DELA Z ZLATIM VENCEM, ki ga 
je sprejel predsednik DS DO RUDI 
CERKOVNIK in sc tudi zahvalil 
zanj z obljubo, da bomo delavci 
SGP Grosuplje to odlikovanje z 
delom tudi v bodoče opravičili.

In kaj naj rečemo o udeležbi?
Veliko številna je bila!

Tu smo srečali TONETA 
BOLETA, člana predsedstva SRS, 
predsednika skupščine SR Slovenije, 
MILANA KUČANA, predstavnike 
družbenopolitičnih skupnosti SR 
Slovenije, predstavnike družbeno- 
političnih organizacij SRS, predstav
nike samoupravnih interesnih skup
nosti SRS, slovenske funkcionarje, 
ki svoje funkcije opravljajo v federa
ciji, predstavnike JLA, predstavnike 
delovnih organizacij občine Gro
suplje in ostalih občin, podizvajalce 
in poslovne partneije. Se posebno 
smo bili delavci SGP Grosuplje 
ponosni, saj smo v svoji sredi 
pozdravili delegacijo madžarskih 
sindikatov, ki jo je vodil predsednik 
sindikata pokrajine Županije ZALA 
KIRALV FERENC; ta priložnost je 
bila izkoriščena tudi za udeležbo 
sekretarja predsedstva CK ZKS 
Franca Šetinca, ki je imel razgovor z 
njimi.

Po končani osrednji proslavi je 
bilo prijetno organizirano tovariško 
srečanje članov kolektiva in vablje
nih gostov. In kjer je.takšno sreča- 
nje, podobno partizanskemu mi
tingu, ne uide tudi okusen partizan
ski golaž ...

Tako smo delavci delovne organi
zacije zadovoljni, da smo člani ko
lektiva SGP Grosupje, s 35-letno 
delovno zgodovino, 35-letnim 
uspešnim razvojem, zaključili to 
naše praznovanje. Gradbinec ne 
more biti vsak. Toda, kdor vztraja, 
ta gradbinec ne klone! Včeraj smo 
praznovali! A že danes spet zagnano 
delamo na gradbiščih v Sloveniji, pa 
tudi izven naših meja - v ZRN, 
kamor so nas popeljale potrebe 
izvoza našega gospodarstva.

Gradbinci vemo, da bomo le s 
trdim in vestnim delom nadaljevali 
pot, po kateri hodimo delavci SGP 
Grosuplje složno in uspešno že 35 
let! Vemo, da je samo ta pot prava!

ALENKA ADAMIČ



Uspešno uvajanje novih izdelkov
Letos bo Kovinastroj uresni

čil prvo etapo naložbe s skup
nim imenovalcem uvajanje 
novih izdelkov, ki nadomeščajo 
uvožene. Tako so razvili in že 
dali v proizvodnjo prvi, v celoti 
domači pomivalni stroj 
PS-70/1, ki je enakovreden

uvoženim pomivalnim strojem z 
zmogljivostjo 450 krožnikov na 
uro. V razvoju pa sta še dva 
domača pomivalna stroja 
PS-20/1 in PS-10/1, ki bosta 
po planu razvita do konca leta. 
Istočasno na področju ino- 
kooperadje nadomeščajo

uvožene sestavne dele z doma
čimi in razširjajo kooperacijo 
na vse zahtevnejše izdelke.

Sodelovanje z vodilnim 
proizvajalcem pomivalne tehni
ke Winterhalterjem v Evropi jim 
omogoča prenos tehnoloških 
dosežkov in dviga kvalitetno

Naše mobilne kuhinje na vagonu železni&e postaje v Grosupljem na poti k inokupcu. Kuhinjo je razvil 
s sodelavci ing. Gazi Ivo. Trdi za to kuhinjo smo dali modelno prijavo.

Dežurni vodovodarji
Komunalno podjetje Grosuplje je uvedlo s septembrom 

1981 spremenjeni m dopolnjeni način dežurne službe za 
vzdrževanje javnih vodovodov v občini Grosuplje in vodo
voda Šentpavel-Trebnje.

Gre za to, da z novo obliko dežurne službe za intervencije 
na vodovodih spreminjamo dosedanji način dela na tem 
področju in namesto posameznih vzdrževalcev zadolženih za 
določen vodovod, ustanavljamo stalne ekipe z odgovornimi 
vodji. Določenih je 6 ekip za odpravo okvar na javnih vodo
vodih izven delovnega časa s tem, da je vsaka ekipa dežurna 
1 teden. Razpored dežurstva se pripravlja vnaprej za 3'me
sece.

Občani se, ko intervenirajo zaradi vodovoda, bodisi da ni 
vode ali če opazijo okvaro na vodovodnem omrežju obračajo 
na telefonski številki Komunalnega podjetja Grosuplje 
771-037 in 772-311.

V dopoldanskem času sprejme ta poziv telefonistka, izven 
delovnega časa tj. popoldan, ob sobotah, nedeljah in prazni
kih, pa se na poziv oglasi dežurni varnostnik. Dežurni var
nostnik posreduje sporočilo po telefonu ali preko internega 
radio-oddajnika vodjem ekip, določenim za dežurstvo.

Pri delu ekipe je obvezno dolžan sodelovati tudi črpalec 
oz. vzdrževalec vodovoda, na katerem območju je okvara. V 
ekipi so po potrebi tudi strojniki.

V delovni organizaciji so za delo dežurnih ekip za inter
vencije na vodovodih odgovorni naslednji delavci:
- Slavko Skubic, Škofljica 22
- Alojz Bučar, Grosuplje, Pod gozdom VI/1, tel. št.

771- 048
- Janez Lužar, Grosuplje, Pod gozdom V/25, tel . št.

772- 310
- Anton Krašovec, Ljubljana, Nanoška 16, tel. št. 266-368
- Jože Mole, Žaba 62, tel. št. 771-285

DIREKTOR: 
Anton Krašovec

raven v lastni proizvodnji zaradi 
medsebojne menjave sestavnih 
delov. Ti uspehi so doseženi s 
sorazmerno skromnimi sredstvi. 
Delovna organizacija je šele 
januarja 1981 pridobila prosto
re za prototipno delavnico in 
manjšo orodjarno, razvojnikom 
pa bodo omogočeni boljši 
delovni pogoji šele konec tega 
leta. Z razvojem in uvajanjem 
novih izdelkov na področju 
pomivalne tehnike tudi izvaja
mo specializacijo med sorodni
mi proizvajalci v Jugoslaviji.

PREMAKLJIVA KUHINJA
Težnja po povečanem izvozu 

je razvoj novega izdelka za po
trebe organizirane prehrane na 
terenu MK-100. Zamisel za 
mobilno kuhinjo je dal nemški 
podjetnik, ki je prevzel tudi 
marketing za EGS. V Kovma- 
stroj je prišel s svojo idejo 
preko Gospodarske zbornice v 
preteklem letu. Najprej so raz- 
vojniki izdelali skice, ki jih je 
podjetnik potrdil. Sledil je pro
totip, ki so ga poslali na atesti
ranje v tujino. Temu je sledilo 
že prvo naročilo.

Izdelek je zlasti primeren za 
masovno prehrano prebivalstva 
v pogojih izrednih razmer 
(Rdeči križ. Civilna zaščita, 
itd.). Prav tako se mobilna 
kuhinja lahko uporablja za 
potrebe turizma, gostinstva, 
organiziranja prehrane na delo
viščih, ter za akcije in priredi
tve, ki jih prirejajo razne organi

zacije in društva (taborniki, 
mladinske delovne akcije itd.).

Kuhinjo sestavljajo: kotel 
prostornine 80 1, ponev iz sive 
litine prostornme cca 40 1 ter 
ravna delovna površina. Ob stra
neh je prostor za shranjevanje 
dimnika, dvigalk za fiksiranje 
kuhinje, kolesnih podstavkov 
ter pribora.

Dvoslojni plašč kotla ie 
napolnjen z glicerinom, ki 
omogoča dolgotrajnejše vzdrže- 

- vanje željene višje temperature 
: (pripravljena jedila) ali nižje 

temperature (hladilnih napit
kov).

Možnost kuhanja
— 250 enolončnic na eno 

kuhanje
— 400 toplih napitkov 2 dl na 

eno kuhanje
— 200 kosil sestavljeno iz dveh 

jedi na eno kuhanje

— vkuhavanje gozdnih sadežev 
(jagodičje, gobe itd.) 80 
lit/h.
Navedeni dosežki so posle

dica pravilne poslovne usme
ritve delavcev delovne organiza
cije sprejete pred začetkom 
naložbe. Le vlaganja v lasten 
razvoj in tehnologijo ter uvaja
nje novih izdelkov prilagojenim 
potrebam tržišča jim bodo 
omogočili rezultate trajnejših 
vrednosti, kajti z lastnim razvo
jem tudi zmanjšujejo material
no in tehnološko odvisnost od 
uvoza.

Pomivalni stroj PS—70/1, ki ga 
je razvil ing. Kadunc Dušan s 
sodelavci. Za ta stroj so dali 
tudi modelno prijavo zveznemu 
Zavodu za patente.
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• PRIPRAVE NA VOUTVE

Konkretno 
razdeljeno delo

Manojlo Vlaisavljevič o delu v KS GROSUPLJE

Do volitev delegatov v polovici prihodnjega leta ni več 
daleč. S pripravami nanje so ponekod že precej daleč, 
medtem, ko nekateri še vedno ne vedo, kje bi se jih lotili. 
Zelo aktivni so v krajevni skupnosti Grosuplje. Manojlo 
Vlaisavljevič pravi:

..Najprej smo imeli skupen sestanek vodilnih predstav
nikov družbenopolitičnih organizacij, družbenih organizacij 
in društev, ki delujejo v krajevni skupnosti. Konkretno smo 
se dogovorili o tem kdo bo evidentiral posamezne kandidate 
za delegatske dolžnosti znotraj krajevne skupnosti in za naše 
delegate, ki bodo nastopali izven KŠ. Te naloge so nato pre
nesli v svoje sredine, kjer jih sedaj uresničujejo.

Priprave na volitve pa so tudi odraz pripadnosti našemu 
sistemu posameznih sredin. Pri ocenjevanju dosedanjega dela 
delegatov pa nimamo pred očmi le statistično prisotnost na 
posameznih sejah. Pomembno je koliko so ti delegati s 
svojimi razpravami prispevali pri odločanju.*1

Tako se pripravljajo v Grosupljem. Pričakujemo, da se 
bodo s svojimi prispevki o pripravah oglasili tudi iz drugih 
krajevnih skupnosti in TOZD naše občine.

IVO BREClČ

Kako aktivirati 
štipendiste?

• OK SZDL IN ZSMS GROSUPLJE
O MLADINSKEM PROSTOVOLJNEM DELU

Mladim več možnosti
,J5elo na terenu mora biti dobro 

pripravljeno. Če temu ni tako mladi 
ne morejo narediti toliko, kot bi 
lahko, obenem pa tudi prično izgub
ljati polet, ki so ga prinesli v bri
gado!" je menil Bernard Rode na 
skupni seji občinskih konferenc 
ZSMS in SZDL občine Grosuplje, 
kjer so razpravljali o mladinskem 
prostovoljnem delu.

Največ razprav se je vrtelo okoli 
ocene mladinske delovne akcije 
,,Suha krajina". Janez Koščak je 
dejal, da koordinacijski odbor pri iz
vršnem svetu občine Grosuplje za 
mladinske delovne akcije ugotavlja, 
da je bila „Suha krajina" letos 
uspešna k ljub nekaterim pomanjklji
vostim. Številni vodovodi in ceste, 
ki so jih zgradili brigad liji so v slabo 
razvita območja prinesli novo življe
nje. Mladi pa so tudi razgibali 
področja, kjer so delali in danes je 
tu občutiti aktivnejše delo krajevnih 
konferenc SZDL mladine.

Največ težav pri organiziranju 
mladinskega prostovoljnega dela 
povzroča predvsem zagotavljanje

potrebnih sredstev. To ni le značil
nost grosupeljske, temveč tudi 
drugih slovenskih občin. V Grosup
ljem so zato sklenili, naj bi kar naj
hitreje pripravili samoupravni spo
razum na občinski ravni, ki bi raz
reševal številna vprašanja od kadro
vanja do zagotavljanja denarja. Sicer 
pa so se vsi strinjali z ugotovitvHo, 
da MDA niso le stvar mladinske 
organizacije temveč se morajo v nji
hovo organiziranje vkflučiti vsi druž
benopolitični dejavniki občine. 
Nujno je tudi vključevanje tistih 
mladih, ki dobivajo štipendije iz 
družbenih sredstev. Ti doslej v gro
supeljski občini niso pokazali veliko 
zanimanja za prostovoljno delo. 
Zanimanje za brigadirstvo pa med 
mladimi vzbujajo predvsem lokalne 
akcjje in teh bi moralo v bodoče biti 
več.

Skratka mladim je treba posve
titi več pozornosti in jim pomagati 
pri organizaciji, saj je prav prosto
voljno delo ena izmed pomembnih 
In neposrednih oblik njihovega druž
benopolitičnega usposabljanja.

IVO BREClC

/fCN KOMUNALNO PODJETJE
V|37 GROSUPLJE
RAZPORED DE ŽURNE SL U2BE ZA VODOVODE 
KOMUNALNEGA PODJETJA GROSUPLJE 
Kličite telefon: 771-037 aU 772-311

Noben od 224 grosupeljskih Štipendistov se ni udeležil 
mladinskega prostovoljnega dela

V grosupeljski občini je minulo šolsko leto prejemalo 
štipendije iz družbenih sredstev 224 prosilcev. Družbenopoltične organizacije 
v krajih, kjer živijo in na ravni občine pa ugotavljajo, da so ti štipendisti neak
tivni. Prav pa bi bilo, da bi s svojim aktivnim delom družbi vsaj nekoliko vračali 
kar so od a je prejeli.

V mnogih krajevnih skupnostih v 
občini imajo težave pri izvajanju po
sameznih akcij, saj ni dovolj mladih, 
ki bi hoteli sodelovati. Tudi štipendi
stov pri tem večinoma ni čutiti. Še 
več: namesto v delu krajevne skup
nosti se pojavljajo in so aktivni v 
»čudnih« sredinah, kot je 
dejal eden izmed članov občinske 
konference SZDL Grosuplje.

Zanimiv je tudi primer (ne) vklju
čevanja štipendistov v mladinsko 
prostovoljno delo. Milan Jevnikar 
pravi: »Večji del naše občine je 
agrarno področje. Mladi poleti doma 
pomagajo staršem na kmetijah. 
Kako naj zahtevamo, da gre mladi
nec na delovno akcijo za tri tedne, če 
pa bo na primer njegova mama ostala 
sredi največjega dela doma sama?«
* Ta trditev vsekakor drži, vendar pa 
ni v vseh primerih tako. Skupnost za 
zaposlovanje občine Grosuplje je

letos poslala štipendistom 194 dopi
sov z vabilom za udeležbo na mladin
skih delovnih akcijah. Preostala šti
pendiste so izpustili zaradi njihovega 
slabega zdravstvenega stanja ali pa 
težav v njihovi družini. Odgovorilo je 
69 štipendistov, ki so pojasnili, da se 
MDA ne morejo udeležiti. Vzroki so 
bili: da imajo za to obdobje že dogo-, 
vorjeno delovno prakso, da ne mo
rejo zaradi slabega zdravstvenega 
stanja njih samih ali njihovih staršev 
ali pa zaradi preobilice dela na kme
tiji, kjer živijo. 125 štipendistom pa 
se ni niti zdelo vredno, da bi odgovo
rili na povabilo.

Vsekakor pa štipendistom večje 
aktivnosti ne bi smeli vsiljevati »pri
silno« T z dodatki k pogodbam o šti
pendiranju. Vključiti bi jih morali na 
prostovoljni osnovi, pri čemer pa 
največ dela sloni na osnovnih organi
zacijah ZSMS.

Dežurstvo Dežurna Vodja
od — do vodovodna ekipe

ekipa

26.10.-1/11 št. 3
2.11. -8.11 št.4
9.11. -15.11 št.5
16.11. -22.11 št. 6

Seliškar Franc 
Adamič Ciril 
Murn Matjja 

Lekan Jože

strojnik Odgovorni
v DO za delo 
dežurnih ekip

Globokar Lužar Janez 
Marjan

Nove cene
Svet skupnosti za cene občine Grosuplje je na seji dne 9. 9. 

1981 delno potrdil predlog komunalnega podjetja Grosuplje za 
zvišanje cen vode, odvoza smeti in kanalščine.

Odi. septembra 1981 znaša nova cena m^ vode za osebno 
potrošnjo 9,65 din, za OZD in obrtno dejavnost pa 11,25 din. V 
ceno je vključen tudi prispevek za razširjeno reprodukcijo v višini 
4,00 din po m3 vode.

Cena odvoza smeti znaša za gospodinjstvo 1,00 din /m2 ter za 
poslovne prostore 1,30 din/m2.

Cena za kanalščino ostane v letošnjem letu nespremenjena.
Zaradi vsakoletnih podražitev električne energije, večjih obvez

nosti za amortizacijo, večjih cen reprodukcijskega materiala, 
povečanja stroškov komunalnega podjetja ter povečanja ostalih 
stroškov je Komunalno podjetje Grosuplje zaprosilo skupnost za 
cene za potrditev višjih cen, vendar pa je svet skupnosti za cene na 
podlagi programa sprememb cen komunalnih storitev v letu 1981, 
ki gaje sprejel tudi Izvršni svet skupščine občine Grosuplje, potrdil 
nove cene vode, delno potrdil cene odvoza smeti medtem ko je 
zahtevek za povečanje cene kanalščine zavrnil.
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• OCENA POTEKA KADROVSKIH PRIPRAV IN DRUGIH AKTIVNOSTI NA SKUPŠČINSKE VOLITVE 1982

Uspešen začetek
V letoši^jein letu smo pričeli s pripravami na volitve, ki bodo v letu 1982. 

S temi pripravami vstopamo v izredno zahtevne in odgovorne obdobje 
kadrovskih priprav na volitve članov delegacij za skupščine družbenopoliti
čnih in samoupravnih skupnostih s katerimi bodo sočasno potekale tudi 
volitve v družbeno-političnin organizacijah.

Vse to in izkušnje preteklih volitev ter delovanje skupščin v dosedanjih 
mandatih v dobršni meri zaostrujejo našo skupno odgovornost in potrebno 
usposobljenost za ustvarjanje pogojev na sam potek priprav. Same kadrovske 
priprave so pomembna družbenopolitična naloga, saj je odvisna od celovi
tosti kadrovske politike, načel in meril pri kadrovanju ter ustreznosti ka
drovskih rešitev. Od vsega tega je odvisno, kako bomo napredovali in vodili 
procese v praksi. Nosilci takega celovitega pristopa so zlasti Socialistična 
zveza delovnega ljudstva, sindikati, kakor tudi družbenopolitične organiza
cije, družbene organizacije in društva.

KADROVSKA EVIDENCA

Izkušnje preteklih volitev so narekovale vzpostavitev enotne kadrovske 
evidence za družbene funkcije. Analize uveljavljanja sistema stalnega eviden
tiranja kažejo, da nismo storili vsega, da bi evidentiranje potekalo kot stalen 
proces, da bi skozi redne oblike družbenopolitične in samoupravne aktivno
sti spremljali in evidentirali vse tiste ljudi m občane, ki so se zaradi svojega 
udejstvovanja in dela v samoupravni družbi uveljavili in si pridobili družbeni 
ugled.

Sedanje priprave so pomanjkljivost enotne evidence odpravile. Enotna 
evidenca je spravljena v vseh temeljnih organizacijah združenega dela in 
krajevnih skupnostih. Vsekakor je v doslej izdelani enotni evidenci še nekaj 
pomanjkljivosti, vendarle zbrani podatki dajejo do neke mere realne eviden
ce evidentiranih in izvoljenih v letih 1974-1978. Evidenca služi delovnim 
ljudem, organiziranih v TOZD in krajevnih skupnostih, pri konkretnih pri
pravah na volitve. Že v začetku je bila v občinski konferenci SZDL imeno
vana volilna komisija, ki ie izdelala rokovnik in program nalog. V vseh 
temeljnih organizacijah in krajevnih skupnostih pa so bili imenovani koordi
nacijski odbori. Evidenca in nadaljnje priprave v TOZD in OZD potekajo in 
so tehnično vodene pri njihovih kadrovskih službah, v krajevnih skupnostih 
vodijo delo koordinacijski odbori, medtem ko je evidenca za potrebe Občine 
organizirana in vodena pri občinskih kadrovskih službah. Neposredna tehni
čna opravila za volilne priprave pa izvajajo evidentičarji.

INSTRUKTAŽE

Z vsemi nosilci volilnih priprav so bili opravljeni skupni sestanki že maja 
letos, prav tako pa so potekale inštruktaze s predsedniki koordinacijskih 
odborov in evidentičarji. Koordinacijskim odborom je bil posredovan ves 
potreben material in tudi pismena navodila za njihovo nadaljnje delo, hkrati 
pa so imeli koordinacijski odbor vse možnosti pridobitve dodatnih informa
cij, tako s strani kadrovske službe pri občini, kot tudi pri OK SZDL in 
občinskem sindikalnem svetu.

Ocenjujemo, da so kadrovski odbori v večji meri svoje defc> na vzposta
vitvi enotne evidence dovolj odgovorno in pravočasno opravili. V nekaterih

Bitka za kruh
V Kmetijski zadrugi Stična smo vse sile napeli za akcijo pridelati 

čim več pšenice. Kmetijska zadruga Stična ima obvezo za 220 ton, 
dosedaj imamo sklenjenih pogodb za 140 ton, to je 64 %. Kmetje, ki 
sejejo veliko pšenice, niti ne kažejo odpora do te pogodbe, vendar 
zahtevajo zamenjavo v naturalijah; to pomeni menjava pšenice: 
koruza 1:1.3 brez doplačila. Po bolj hribovitih predelih sejejo sicer še 
nekaj pšenice, toda Kmet, ki jo seje nekaj arov, se pogodbeno ne 
more vezati. „Kruh pečemo doma, smo številna družina, nekgj jo 
moramo prihraniti za naprej za primer slabe letine/' je bU odgovor 
pri marsikaterem kmetu. Največji kmetje pa pšenice sploh ne sejejo, 
ker imajo vse površine po sejane s koruzo ali zatravDene. Sejali bi jo, 
če bi imeli dovolj zemlje. Na področju celotne Suhe Krajine ne sejejo 
veliko pšenice. Tako smo na področju Suhe Krajine siclenili le 7 % 
vseh pogodb. V zadružni enoti Višnja gora in Stična smo v vsaki 
sklenili po 5 % vseh količin. Vse ostale pogodbe smo sklenili na 
področju zadružne enote Radohova vas. Kmetje so včasih marsikje 
sejali pšenico prvenstveno za slamo (nastil) in ne toliko za zrnje. 
Seme niso menjavali, spomladi niso dognojevaU in to sta še marsikje 
glavna vzroka za slabe hektarske donose.

Na terenu smo tudi ugotovili, da se dejanske površine ne ujemajo s 
statistiko in bomo težko dosegli plan 220 ton, vendar bomo posku
šali vse, da bi našega kmeta pripravili do tega, da bo sejal čimveč 
pšenice.

Zavedamo se, da je bitka za doma pridelan kruh zelo pomembna.
Milena Rojec

temeljnih organizacijah združenega dela in krajevnih skupnostih pa so pri
prave na volitve v zaostanku. V teh dneh v vseh sredinah že potekajo eviden
tiranja, kar dokazuje, da se naloge in priprave realizirajo v skladu s tem 
rokovnikom. V sredinah, kjer volilne priprave še niso docela zaživele bo 
potrebno z neposrednimi obiski delo pospešiti,

OCENA DELA DELEGATOV
Nedvomno je osnova in izhodišče vseh nadaljnjih priprav na volitve ocena 

dela delegatov in delegacij v vseh sredinah.
Te ocene so bile opravljene povsod, kažejo pa da niso bile dovolj poglob

ljene in kritične.
Iz vseh teh ocen je razvidno, da ne kaže spreminjati vrste delegacij, niti 

število članov v delegacijah, kaže pa se nujnost povečati aktivnosti naših 
delegatov. Številne delegacije kažejo veliko aktivnost posameznikov hkrati 
p odpirajo problem neaktivnosti nekaterih članov, čeprav so za volitve v 
letu 1978 dali svoj pristanek. Nujno bo potrebno v bodoče delegatom in 
delegacijam nuditi več pozornosti, jih v problematiki kraja in delovnem 
mestu povezovati ter talco seznanjati s skupno problematiko vsekakor pa 
dosledneje zahtevati tudi povratne informacije iz delovanja skupščin m 
organov v katere so delegirani. To nalogo bodo morali prevzeti KK SZDL in _ 
KS z vsemi DPO v kraju, ter občinski sindikalni svet.

Omejitve, ki jih določa volilni zakon, glede ponovne izvolitve zaostrujejo 
evidentiranje novih. Znano je, da nihče ne more biti več kot dvakrat delegi
ran za isto področje delegat de ega dela. To pa ne pomeni, da ga ne smemo 
evidentirati, lahko, vendar za drugo področje. Posebna pozornost v bazi 
evidentiranja bo potrebno posvetiti vključevanju žena in mladine ter na ta 
način doseči ustrezno zastopanost.

Podana ocena je okvirna in daje pregled dosedanjih aktivnosti in priprav. 
Hkrati pa nas vse skupaj zavezuje, da priprave pospešimo, se vanje aktivno 
vključimo in poskrbimo za nemoten potek nalog, ki nas še čakajo. Vodilo 
našega nadaljnjega dela je rokovnik nalog priprav na volitve, ki ga je sprejelo 
predsedstvo občinske konference SZDL na svoji seji 27.5. tega leta.

O slovesnosti ob otvoritvi novega samskega doma SGP Grosuplje smo že 
zapisali nekaj misli.

Moderen objekt samskega doma in družbene prehrane je lociran ob že 
obstoječih samskih domovih v Rapovi jami med Topniško in Vojkovo ulico 
v zazidalni soseski BS 2/2 v Ljubljani. Samski dom Je zgrajen za delavce SGP 
Grosuplje z vsem potrebnim spremljajočim programom. V končni fazi bo 
gradnja sestavljena iz dveh - L in II. faze.

Poglejmo si pobliže, kakšen je naš samski dom!
Nastanitveni del je zgrajen v dveh traktih (6 in 8 nadstropij). V prvi fazi je 

zgrajenih in opremljenih 110 sob s po tremi ležišči. Po dve in dve spalnici sta 
vezani na lastne sanitarije in dnevni prostor. V suterenski etaži se nahajajo 
garderobe in sušilnice za delovno obleko, umivalnice ter pralnice z likalnico. 
V dveh etažah je zgrajen tudi restavracijsko In rekreativno izobraževalni del, 
v pritlični etaži pa samopostrežna restavracija s kuhinjo in pripadajočimi 
prostori.

V drugi fazi izgradnje je predvidena še ambulanta s 6 bolniškimi sobami. 
Za celotni samski dom je predvideno zaklonišče za 420 delavcev.

Otvoritev tega modernega samskega doma še potrjuje dejstvo, daje delov
na organizacija SGP Grosuplje dajala pomembno mesto in posvečala izredno 
pozornost prav družbenemu standardu delavcev. Mnenje, nastalo že v prvih 
razvojnih letih DO, da mora imeti delavec zagotovljeno stanovanje in hrano, 
če hočemo, da bo pri svojem delu uspešen, je v DO še danes med naj
pomembnejšimi.

Ob tej priložnosti sem se pogovarjala s predsednikom Skupščine občine 
Bežigrad tov. Janezom Riglerjem, ki je poudaril izredno nujnost tega objekta 
za gradbene delavce, velik pomen pa ima tudi za samo občino Bežigrad.

Tudi Štefan Praznik, sekretar Sindikata gradbenih delavcev Slovenije in 
Jovan Nikinovič, predsednik Odbora sindikata gradbenih delavcev Jugosla
vije sta izrazila navdušenje nad takšnim objektom družbenega standarda. 
»Velik ponos Je lahko za vsakogar izmed vas, da je član kolektiva SGP 
Grosuplje! To, da je DO omogočila svojim delavcem takšne pogoje življenja 
in prehrane, kot je zagotovljeno to v vašem samskem domu, terja od sleher
nega tudi večjo odgovornost do dela!" je poudaril tov. Praznik.,

S to mislijo se bodo tudi naši delavci po uspešno opravljenem tehničnem 
pregledu lahko vselili v nove svetle prostore samskega doma v Ljubljani.

Alenka Adamič
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konferenca mladih f vzgoji in izobraževanju
pri republiški konferenci zveie socialistične mladine Slovenije

• IZOBRAŽEVANJE OB DELU

podeljuje

P3IZNANJ
za uspešno in aktivno delo na področjiu 
vzgoje in izobraževanja

Sonji Slovak ,
nndrnfiiii I

konferenca mladih v vzgoji in hobraževanju pri RK ZSMS 
predsednik

Zdeti.

M

ar, {'"-tič-
* 1

Ijubljana 2$. 1̂

V preteklem Šolskem letu so bili v občini najaktivnejši mladi 
v vzgoji in izobraževanju. Med osnovnošolci je s svojim akti
vizmom izstopila predvsem takratna predsednica Osnovne 
organizacije ZSMS na osnovni šoli Šmarje-Sap, Sonja Novak, 
ki je na predlog občinske konference ZSMS Grosuplje pre
jela najviše priznanje konference mladih v vzgoji in izobraže
vanju pri RK ZSMS.

Šola, kot vsaka druga — 
ali pa morda ne ?

Brez velikih parol, militantnih vzklikov m še Kakšnih drugih/drugačnih 
zunanjih znakov se je v petek, 2. oktobra 1981 v Družbenem domu na 
Grosupljem začela Mladinska politična šola. Osemdeset mladincev iz cele 
grosupeljske občine je tega petka odprlo vrata v idejno prekaljevanje in 
idejno politično izobraževanje mladinskih aktivistov, članov osnovnih oiga- 
nizacij Zveze socialistične mladine Slovenije. Odprli so torej tista vrata, ki še 
vse prevečkrat ločjo mlade ljudi /in celo mladinsko organizacijo/ od 
reševanja temeljnih družbenih problemov in včasih celo od družbenih 
razmerij nasploh.

S tem smo že jasno pokazali na osnovni (toda nikakor ne edini) namen, 
ki ga skuša uresničiti Občinska konferenca ZSMS Grosuplje z organizacijo 
te šole : gre za to, da s poglobljenim, tehtnim in „Študioznim“ pristopom k 
marksistični literaturi in aktualnim družbenim problemom, mladi osvojijo 
znanje in dobijo informacije za aktivno in predvsem za zavestno akcijo v 
svojih primarnih življenjskih ali delovnih oko jih.

Temu namenu je prilagojen tudi program ..štirih petkov in štirih sobot, v 
oktobru, ko bodo družbenopolitični delavci iz občine in republike posredo
vali mladim osnovna znanja in informacije: o metodah in oblikah političnega 
dela (predavatelj Florjančič Jože), o pomenu teoretskega dela in pristopu k 
marksistični literaturi (predavatelj Srečko Kirn), o dohodkovnih odnosih v 
kmetijstvu (predavatelj Vojko Cej), o ekonomski in politični situaciji v 
občini (predavatelj Franc Gruden), o samoupravni organiziranosti krajevnih 
skupnosti (predavatelj Marjan Kotar) in še in še ... (program je obsežen - 
vsebuje 30 tem -, mi pa smo želeli z nekaterimi naslovi le opozoriti na 
naravnanost mladinske politične šole). Čeprav smo ta program zelo shema
tično prikazali, je najbrž dovolj za to, da ste se prepričali v to, da bodo 
morali slušatelji krepko napeti možgane in zbrati vso koncentracijo na preda
vanjih, kajti le tako bodo s te šole res odnesli tisto znanje in informacije, s 
katerimi bodo uspešno koračili po poti mladinskega aktivizma.

Srečno! Križman M.

Uspešen konec

V šolskem letu 1977/78 smo začeli s 1. letnikbm Ekonomske srednje 
šole - izobraževanje ob delu - v Grosupljem. Takrat je bilo vpisanih' 43 
kandidantov. Oddelek je bil številčno močan, predvidevali pa smo na pre
cejšen osip. Marsikdo je prav gotovo premalo razmislil ob vpisu, kaj po
menijo besede IZOBRAŽEVANJE OB DELU. Obveznosti na delovnem 
mestu, v družini, vsak prostičaspa posvetiti študiju - to je izobraževanje ob 
delu. Osip se je pojavljal v 1. in 2. letniku, ob koncu 2. letnika je bilo 19 
kandidatov, v tretjem in četrtem letniku osipa ni bilo,

V začetku septembra 1981 je 16 slušateljev opravljalo zaključni izpit - 
maturo. (3 slušatelji so to odložili v oktoberski rok, iz zdravstvenih razlo
gov).

V petek, 18. septembra 1981 je oddelek proslavil srečni konec. Srečanja
se je udeležil predsednik skupščine občine Grosuplje Janez Lesjak, predsed
nik IS Janez Koščak, predstavniki vseh tistih DO iz katerih so slušatelji, 
direktor ESŠ iz Ljubljane in predavatelji, ki so vsa štiri leta poučevali v 
oddelku. i

Iz besed, direktorja ESS in predsednika skupščine, smo dobili potrditev 
za naše delo. Direktor ESŠ Ivan Hafnerje poudaril daje uspeh v oddelku 
zelo dober. Kandidati so pokazali veliko znanje. ESS iz Ljubljane ima dislo
cirane oddelke tudi po drugih občinah (Litija, Ribnica, Domžale ...), učni 
uspeh v Grosupljem je bil najboljši. Znanje naših slušateljev, ki so se izobra
ževali ob delu, je povsem enako dijakom rednega šolanja.

Prepričani smo, da bo vsem pridobljeno znanje koristilo, da bodo boljše, 
uspešnejše in lažje opravljali dela in naloge v svojih sredinah.

Nam - organizatorjem in izvajalcem najrazličnejšega izobraževanja ob 
delu, pa je to potrditev, da opravljamo družbeno pomembno in koristno 
delo.

Vsem novim ekonomskim tehnikom ISKRENE ČESTITKE!
Angelca Likovič

Stimulacija izvoza
V skladu z dogovori in ukrepi za realizacijo nalog s področja 

izvoza, sprejetimi na ravni federacije, je potrebno 1981. leta zago
toviti dodatna družbena sredstva za pospeševanje izvoza. Ta sredstva 
se bodo zagotovila z ustreznim zmanjšanjem sredstev na področju 
splošne in skupne porabe, za kar je zvezna skupščina sprejela poseben 
zakon o prepovedi razpolaganja z delom družbenih sredstev dru&e- 
nopolitičnih in samoupravnih interesnih skupnosti v letu 1981. Reali
zacija zveznega zakona bo v Slovenji zagotovljena s posebnim druž
benim dogovorm, s katerim se nosilci sredstev za splošno in skupno 
porabo dogovorijo v kakšni višini bodo namenili sredstva za stimula
cijo izvoza. V skladu z izdelanimi izračuni znaša obveznost SR Slove
nije za zagotovitev dodatnih družbenih sredstev za pospeševanje 
izvoza v letu 1981 1.635 milijonov din. Ta sredstva se bodo zagoto
vila tako, da se bodo družbenopolitične in samoupavne interesne 
skupnosti odpovedale delu družbenih sredstev oblikovanih v letu 
1981 in jih usmerile v interesno skupnost Jugoslavije za ekonomske 
odnose s tujino za pospeševanje izvoza.

Potrebna sredstva za stimulacijo izvoza v občini Grosuplje zna
šajo 11.273.000 din, rod tega iz izvirnih prihodkov poračuna 
3/6.000 din in iz sredstev izvirnih prihodkov občinskih SIS družbe
nih dejavnosti 10.897.000 din. . R

«
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Popravilo cest v letošnjem letu
Zagotovljen kratkoročni kredit Cestnega podjetja Ljubljana in zbrana sredstva krajevnih skupnosti iz samopri

spevka, enkratnega prispevka ter velike potrebe po izboljšanju cestnega omrežja v naši občini so podlaga, da bodo v 
letošnjem letu izboljšani in popravljeni naslednji cestni odseki na lokalnih cestah:

Cesta skozi naselje Videm
Komunalno podjetje Ljubljana je na podlagi potrjenega pred

računa za izvršitev popravila ceste skozi Videm v dolžini 520 m že 
v mesecu maju pričelo z deli na tem odseku. Med delom je prišlo 
do potreb po dodatnih delih pri izkopih in debelini spodnjega 
ustroja cestišča ter pri ureditvi nepredvidene drenaže, zaradi talne 
vode. Popravilo cestnega odseka skozi Videm se je financiralo iz 
sredstev Republiške skupnosti za ceste, v višini 1,400.000 din in iz 
sredstev prispevka Komunalnega podjetja Ljubljana, ki ga plačuje 
Komunalni skupnosti za kub. m odpeljanega materiala. Ta sredstva 
so bila zagotovljena v višini 1,000.000 din. Ker je prišlo v času 
gradnje do dodatnih del, za katera pa Komunalna skupnost. Krajev
na skupnost niti Komunalno podjetje Ljubljana kot izvajalec del ne 
morejo pridobiti oziroma zagotoviti sredstev, se z deli ne nadaljuje.

Položitev zaporne plasti 
na cesti skozi Šentvid:

Glede na to, da je asfaltna prevleka na cesti skozi Šentvid propa
dala in so se pojavile številne udarne jame je Komunalna skupnost 
na podlagi programa položitve zapornih plasti v letošnjem letu 
sofinancirala ta dela. Cestno podjetje Ljubljana je dela izvršilo pred 
Kulturnim tednom. Položitev asfalt — betona je stala 2,163.923 
din. Krajevna skupnost Šentvid je za izvedbo gornjih del prispevala 
sredstva v višini 1,000.000 din.

Položitev zaporne plasti 
skozi naselje Kompolje:

Tudi skozi naselje Kompolje je bilo nujno položiti zapbrno plast, 
ker je grobi asfalt zaradi prometa in vremenskih neprilik propadal, 
Dela je v avgustu izvedlo v izredno kratkem roku Cestno podjetje 
Ljubljana. Izvršitev teh del je omogočil kratkoročni kredit Cestne
ga podjetja Ljubljana in predviden samoprispevek KS v višini 
50,000.000 din. Položitev asfalt betona v dolžini 1600 m je stala 
1,606.759 din.

Popravilo ceste 
Hrastov dol — Dob:

Cestno podjetje Ljubljana je pričelo s popravilom ceste Hrastov 
dol - Dob v dolžini 275 m za znesek 1,000.000 din. Navedena 
sredstva je zagotovila krajevna skupnost Dob iz samoprispevka. Ža 
izvedbo se je KS odločila zato, da bi ji sredstva ne propadala.

Popravilo ceste Zagradec—Ambrus 
in Perovo — Polica:

Zagotovljen kredit Cestnega podjetja Ljubljana in zbran samo
prispevek krajevnih skupnosti Polica in Ambrus bo omogočil večje 
popravilo ceste Ambrus — Zagradec v dolžini 500 m in ceste Pe- 
rovo-Polica v dolžini 220 m. Z deli bo Cestno podjetje pričelo v 
najkrajšem času, po pogodbah pa jih mora dokončati najkasneje do 
15. 11. 1981.

Popravilo ceste Podtabor — Staro apno:
Ozka in prometno nevarna cesta Podtabor — Velike Lipljene - 

Staro Apno je vodila KS Staro Apno, da je med najpomembnejša 
oz. najpotrebnejša dela na svojem območju uvrstila razširitev in 
večje popravilo le-te, da bo sposobna za varnejši promet. Za 
izvedbo teh del je bil uveden krajevni samoprispevek. Z deli je KS 
pričela v letošnjem letu s pomočjo enot JLA, ki so izvrševale dela 
za potrebe JLA na tem območju. Strokovno vodenje del je krajev
na skupnost organizirala preko Komunalnega podjetja Grosuplje in 
preko Komunalne skupnosti občine Grosuplje. Razširitev ceste bo 
omogočala varnejši promet v vseh letnih časih, predvsem pa 
pozimi, saj sedaj mnogokrat ni bil zagotovljen avtobusni prevoz,

ker so bili nekateri odseki zaradi ozkosti in prevelikih vzponov 
neprevozni. Za hitro in tekoče izvrševanje del se je Komunalno 
podjetje Grosuplje močno angažiralo, istočasno pa vključevalo tudi 
enote JLA za izvršitev nekaterih del, zato da bi bila popravila 
izvršena čim hitreje in čim ceneje. Za popravila je vsa svoja razpo
ložljiva sredstva angažirala KS Staro Apno, zaprosila pa je tudi za 
dodelitev sredstev iz rezervnega sklada skupščine občine, ker je 
neurje konec avgusta cesto na nekaterih odsekih močno poškodo
valo. Del sredstev pa bo morala zagotoviti tudi Komunalna skup
nost občine Grosuplje.

Oddelek za urbanizem in 
gradbene zadeve

Makadamsko cesto proti Polici uničujejo tudi številni tovornjaki.

Od Podtabora proti Turjakom je cesta sedaj precej širša.

Cesta iz Zagradca proti Ambrusu bo urejena.

7



5 PRIZNANJA 5 
J IN NAGRADE j
S »LOUISA ADAMIČA« j 
S V LETU 1981 5
5 1 1 5
^ Skupščina občine Grosuplje je, na predlog j; 
% komisije za odlikovanja sklenila, da nagrade in * 
£ priznanja »Louisa Adamiča" v letu 1981 prej- £ 
$ mejo: £
5 S
s 1. KOVINASTROJ GROSUPUE Z

za dosežene posebne uspehe na področju 5 
5 gospodarstva, £

razvoja tehnologije in uspešnega vključevanja £ 
s v menjavo s tujino £
s 2. KRAJEVNA SKUPNOST STIČNA 
^ za vsestranski razvoj in dosežene uspehe traj- £ 
5 nejšega pomena na političnem, kulturnem, £ 

gospodarskem in samoupravnem področju /

$ 3. OBČINSKA KONFERENCA ZRVS GRO- £
£ SUPUE £
s za posebne dosežke in uspehe na področju £ 
s usposabljanja rezervnih vojaških starešin in £ 
s krepitvi sistema ljudske obrambe in družbene £
> samozaščite £
5 £
5 4. FRANC BABNIK, J
^ SGP Grosuplje, za uspešno delo in prispevek k * 
$ razvoju Splošnega gradbenega podjetja Gro- * 
$ supjje £
> *
J 5. BOGDAN POGAČNIK J
s iz Ljubljane za uspešno publicistično delova- £ 
^ nje s katerim je osvetlil lik Louisa Adamiča in £ 
^ dolgoletno sodelovanje pri Taboru pevskih £ 
£ zborov v Šentvidu pri Stični. £

! I
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I ! PREDLOGI 
za Jurčičeve plakete 

in priznanja 
za leto 1981

Komisija za podelitev Jurčičevih plaket in nagrad ter 
Izvršni odbor Občinske izobraževalne skupnosti Grosuplje 
sta za dobitnike teh plaket v letu 1981 osvojila naslednji 
predlog:

1. AMBROŽIČ Vera — Osnovna šola Louis Adamič 
Grosuplje
Jurčičevo plaketo in nagrado prejme za doseganje vidnih 
uspehov na telesnovzgojnem področju, mentorstvo ŠŠD 
in organizacijo akcij ter prireditev na področju telesne 
kulture.

2. GOSAR—ŠTEH Ludovika — Osnovna šola I. 
SPUB Tone Tomšič Dobrepolje
Jurčičevo plaketo in nagrado prejme za dolgoletno, 
vestno in uspešno poučevanje na podružnični šoli Kom
polje, ki je bila vseskozi kulturno in dnižbenopolitično 
središče kraja. \

3. LIKOVIČ Angelca — Delavska univerza Boris 
Kidrič Ljubljana, Območni izobraževalni center 
Grosuplje

Jurčičevo plaketo in nagrado prejme za uspešno uresniče
vanje vzgojno-izobraževalnih smotrov na osnovnih šolah 
naše občine, uspešno vodenje DU Boris Kidrič Ljubljana, 
OIC Grosuplje ter Kluba samoupravljalcev občine Gro
suplje ter aktivno družbenopolitično delo.

4. MEDVED Jožica — Osnovna šola Ferdo Vesel 
Šentvid pri Stični

Jurčičevo plaketo in nagrado prejme za dolgoletno, 
vestno vzgojnoizobraževalno delo, vodenje interesnih 
dejavnosti in družbenopolitično angažiranost v šoli in 
zunaj nje.

5. PODOBNIK Janez — Kulturno društvo Stična 
Jurčičevo plaketo in nagrado prejme za dolgoletno aktiv
no amatersko delo na področju kulture.
Predloge bo obravnavala skupščina Občinske izobraže

valne skupnosti Grosuplje na svoji seji konec oktobra tega 
leta.

V_______________________________________________

r ; : 7 . 7 ;-------------n

Podelitev domicila L udarnemu bataljonu VQS-QF /a Dolenjsko

Zbori skupščine občine so na zadnji seji sklenili, da I. udarnemu bataljonu VOS OF za Dolenjsko podeli
domicil občine Grosuplje.

«
Listina domicila v občini bo podeljena na skupni slavnostni seji zborov skupščine občine in družbeno* 

političnih organizacij občine Grosuplje 29. oktobra
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- ;
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29. OKTOBER - NAŠ PRAZNIK
(Nadaljevanje s 1. strani)

V takih razmerah in pogojih 
tega svetovnega kaosa, ki ne 
obeta nič dobrega, živimo tudi 
mi, Jugoslavija, Jugoslovani, 
Slovenci in ne nazadnje tudi mi 
v naši občini, ki nas to dogaja
nje v svetu mora prav tako za
nimati.

Vsa leta po vojni smo živeli 
svobodno kljub velikim te
žavam v času obnove in inform- 
biroja 1948. Živeli smo tako 
svobodno, da smo marsikje v 
Jugoslaviji pozabili na pravila 
dobrega gospodarjenja in smo 
se brezskrbno spuščali na 
usodna spolzka tla zadolževanja 
v tujini, najemanje kreditov 
brez brige, kdo jih bo odplače
val, kar je razumljivo s sabo 
prineslo pričakovane težave.

Napačno bi bilo, da bi na vse 
te stvari danes imeli samo be
sede graje, kot da je bilo to vse 
zapravljeno brez koristi. Kdor
koli pozna Jugoslavijo danes, da 
je videl naša mesta, naše vasi, 
n o vo zgrajene industrijske
objekte, ustanove in ostalo, 
predvsem pa če pozna stanje v 
Stari Jugoslaviji, mora priznati, 
da smo naredili v tej naši socia
listični Jugoslaviji ogromen 
napredek in smo se iz revne 
agrarne Stare Jugoslavije razvili

v srednjerazvito industrijsko 
državo. Da pa smo pri vsej tej 
naglici pa razumljivo imeli 
opravka tudi z neodgovornimi 
ljudmi in naglico v času, ki pa 
je vedno bila velika ovira pri 
uspešnem gospodarjenju.

Zaskrbljujoče je danes to, da 
se še vedno najdejo mnogi, ki 
hočejo živeti po starem, pijani 
odsvobodnegaodločanja, poslov
ne neodgovornosti in še vedno 
ne priznavajo, da so nastopili 
resni časi, ko je treba pričeti z 
varčevanjem in čuvanjem druž
bene imovine.

Občinski praznik je tudi 
nekakšen čas, ko se malo bolj 
podrobno pogleda enoletno 
prehojeno pot in oceni doseže- 

, ne rezultate. Občina Grosuplje 
je v vseh povojnih letih naredila 
izjemno velik razvoj, saj je iz 
spodnjega dela seznama gospo
darske razvitosti občin že prišla 
v srednjerazvite nad republi
škim poprečjem.

Tudi letošnje leto je kljub 
težavam ta razvoj močno viden, 
saj smo dobili nekaj novih 
objektov, ki so ali bodo v leto
šnjem letu dani v obratovanje. 
Tako imamo na primer že reden 
pouk v novozgrajenem Šolskem 
centru Ivančna gorica-Stična, 
novo proizvodno halo v IMF 
Livar Ivančna gorica, novo 
proizvodno halo Iskre v Pred-

strugah, nove trgovske lokale v 
Vidmu-Dobrepolje in Za
gradcu, stanovanjski bloki v 
Grosupljem in Ivančni.gorici, 
izgradnja hleva za 100 glav 
živine na posestvu Boštanj. Ne 
smemo prezreti močne indivi
dualne nove gradnje stanovanj 
po naših vaseh, obnova starih 
hiš in gospodarskih poslopij, saj 
niso redki primeri, da je danes 
po naših vaseh že videti hleve za 
20 do 50 glav živine.

Vzporedno s povečanjem 
živinoreje, katere v naši občini 
beležimo že preko 12684 glav, 
se veča tudi proizvodnja mleka 
in pohvalno je, da Kmetijska 
zadruga Stična ureja moderne 
zbiralnice mleka, katerih ima že 
18. Temu primerno se veča tudi 
kmetijska mehanizacija, saj 
beležimo v občini že preko 
1050 traktorjev, 1303 ročnih 
motornih kosilnic in nešteto 
drugih priključkov, ki se jih 
rabi v kmetijstvu.

Gospodarske težave, ki jih 
povzroča omejevanje uvoza, 
ustvarjajo našim podjetjem 
velike težave, vendar so se do 
sedaj kljub težavam uspešno 
spoprijemale s proizvodnimi 
zadolžitvami in klinaričnimi 
obveznostmi, ki jih delajo. 
Danes je najbolj kritična točka 
našega gospodarstva cele Jugo
slavije izvoz, zato je razvese
ljivo, da se tudi naše delovne 
organizacije kot so IMP Livar

Ivančna gorica, Grosuplje 
uspešno vključujejo v izvozno 
dejavnost, predvsem še iz razlo
ga, da izvažajo na konvertibilna 
tržišča.

Ob zakjučku tega mojega 
razmišljanja, povezanega s pra
znovanjem 29. oktobra, se mi 
zdi potrebno poudariti sledeče:

Kot smo Jugoslovani znali v 
času narodnoosvobodilne borbe 
najti sami v sebi dovolj poguma 
in moči, da smo se uprli okupa
torju, da smo sprejeli žrtve in 
odrekanja, znali iskati izhode iz 
nevarnosti, moramo tudi sedaj v 
neprimerno boljših pogojih, ko 
niso potrebne krvave žrtve, 
najti sami sebe, se strezniti in 
pričeti živeti v okvirih možno
sti, ki jih imamo. Teh možnosti 
je pa pri nas ogromno, saj smo 
po naravnih bogastvih med 
prvimi v Evropi, istočasno pa 
imamo tudi dela voljne ljudi, ki 
se ne ustrašijo žrtev ne težav. 
Potrebna pa je dobra organiza
cija, zavest, da je vse odvisno 
samo od dela, ki je predpogoj 
vsakega napredka.

Vsem našim občanom bi 
želel ob občinskem prazniku 
dosti delovnih uspehov, čimveč 
medsebojnega razumevanja in 
čim več strpnega prenašanja 
težav, ki nas spremljajo. V naši 
občini imamo dosti pogojev 
naravnih in človeških, da s čim 
manjšimi žrtvami prebrodimo 
krizno obdobje. Janez Lesjak

• PROBLEMSKA KONFERENCA O URESNIČEVANJU SOCIALNE POUTIKE V OBČINI

Konkretni sklepi
Občinska konferenca ZKS in občinski sindikalni svet ZSS sta 6. oktobra 
sklicala skupno konferenco, kot zaključek javne razprave v OO ZKS in 
OO ZSS o uresničevanju socialne politike in zagotavljanju socialne varno
sti delavcev in občanov. Po široki in plodni razpravi so bile sprejete 
naslednje usmeritve in sklepi:
t. Pri presoji upravičenosti do vseh socialnih korektivov se morajo 

odpraviti avtomatizmi, ki temeljijo na dohodkovnih cenzusih. Pre
sojati je potrebno dejanske dohodke in položaj upravičenca, pri 
katerem mora sodelovati njegova OZD in krajevna skupnost.

2. Skupnost otroškega varstva mora postati nosilec celovite politike 
družbenega varstva otrok in materinstva. Zagotoviti Je potrebno 
usklajen razvoj zmogljivosti in cenejših oblik družbenega varstva 
otrok, uskladiti pogoje za pridobivanje pravic do denarne pomoči ter 
njene višine.

3. Glede socialne varnosti občanov brez sredstev za preživljanje je 
potrebno uskladiti višino denarne pomoči, da bo le-ta bolj enotna za
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niso sposobni plačevati cene oskrbe, je potrebno zagotavljati do
plačilo.

4. Pri uresničevanju usmerjenega Izobraževanja je potrebno vztrajati, da 
vse OZD začnejo dosledno s planiranjem svojih kadrovskih potreb.

$. Zaposlovanje delavcev na režijskih in administrativnih delih mora 
neposredno prispevati k uspešnejšemu poslovanju OZD. V vsaki OZD 
je treba zagotoviti čimbolj racionalno razmerje med deli v neposredni 
proizvodnji in nalogami skupnih služb. Zaposlitev mladih strokovno 
usposobljenih kadrov naj se omogoči zlasti z omejevanjem zaposlo
vanja upokojencev oz. omejevanjem možnosti podaljševanja delov
nega razmerja delavcem, ki dosežejo pogoje za upokojitev, omejeva
njem nadurnega dela, in dela po pogodbah.

6. Samoupravni organi in strokovne službe v združenem delu morajo 
vzpodbujati sistematično in poglobljeno spremljanje in razreševanje

vprašanj v zvezi s preprečevanjem invalidnosti, usposabljanjem in 
zaposlovanjem invalidov. Treba je povečati odgovornost vsakega 
delavca za varno delo in lastno zdravje. Pri tem gre zlasti za krepitev 
varnostne zavesti pa tudi takega ukrepanja, ki bo z ustreznimi sankci
jami preprečevalo neodgovorno obnašanje vseh, kadar gre za zdravje 
In življenje delovnih ljudi in za družbena sredstva.

7. Vse OZD, ki še niso sklenile samoupravnega sporazuma o minimalnih 
standardih za življenjske in kulturne razmerevpri zaposlovanju delav
cev v občini, morajo to storiti v najkrajšem času in dosledno pristo
piti k njegovemu izvajanju.

8. Osnovne organizacije ZK in ZS morajo biti pobudnik za stalno in 
sistematično spremljanje razmer, ki vplivajo na zdravje in delovno 
sposobnost delavca, ter za redno obravnavo te problematike na samo
upravnih organih. Zdravstveni delavci in družbenopolitične organiza
cije v zdravstvu se morajo bolj odločno zavzemati za racionalno 
izrabo opreme, zmogljivosti, kadrov in delovnega časa ter za zmanjše
vanje čakalne dobe.

9. Odločno moramo nadaljevati akcijo za zagotavljanje organizirane 
prehrane med delom vsem delavcem. Pri tem si moramo prizadevati 
za ureditev obratov družbene prehrane v OZD in za reševanje teh

. vprašanj v povezavi z gostinstvom.
Zavzeti se moramo za ukinitev vrednostnih bonov in za zaostritev 
kriterijev za izplačevanje regresa v gotovini.

10. V OZD moramo odločno vspodbudhl tako izkoriščanje in razpore
ditev delovnega časa, ki bosta zagotavljala njegovo racionalno izrabo, 
večjo produktivnost, kot tudi humanejše delovne razmere. Zavzeti se 
Je potrebno za prožnejše oblike delovnega časa in si prizadevati, da se 
v zimskem času delo začne uro kasneje, kar bo zagotovilo boljšo 
uskladitev pričetka dela s človekovim bioritmom in večjo delovno 
storilnostjo.

11. V OZD moramo uveljaviti takšne osnove in merila za delitev rtsresa 
za letni oddih, ki bodo omogočala letovanje tudi vsem tistim delav
cem, ki z lastnimi sredstvi tega ne zmorejo. Treba bo doseči, da 
bomo del sredstev regresa za letni oddih združevali za posodabljanje 
In vzdrževanje ter povečanje počitniških zmogljivosti ter s tem do
segli večjo namembnost teh sredstev, ki bodo omogočila kakovostno 
In ceneno letovanje večjemu številu delavcev in njihovim družinam.

Andrej Novak
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ROMSKA PROBLEMATIKA
r

»Rešujmo, toda ne v naši krajevni skupnosti«
Poročilo o reševanju romske problematike je bilo objavljeno v 6. številki 
Naše skupnosti v mesecu juniju 1981. Obravnavalo gaje predsedstvo OK 
SZDL in IS. Oba organa sta ugotavljala, da se naloge na področju romske 
problematike rešujejo prepočasi, predvsem zaradi nerešenih problemov lo
kacij in odpora v KS.

romske problematike je ugotovila, 
da je tem družinam možno zago
toviti bivalne prostore pred priha
jajočo zimo le z nabavo mobilaro 
blokov, saj je za zidavo ah kakšno 
drugo rešitev prepozno. Sprejetje

Zavedati se moramo, da so ti 
Romi„naši“ občani in je zato tudi v 
našem interesu, da jih čimpreje so
cializiramo. To pa nam bo uspelo le 
tako, da jih bomo sprejeli medse kot 
enakopravne člane naše družbe ter 
jim pomagali pri reševanju in zago

tavljanju njihovih osnovnih življenj
skih potreb, med katerimi je gotovo 
najpomembnejša zagotovitev osnov
nih bivalnih pogojev. Na tem po
dročju smo prav gotovo vsi skupaj 
naredili premalo, da ne rečem nič. 
Do julija 1981 ni bila določena niti 
ena stalna lokacija. Le tako bi bilo 
namreč mogoče bolj načrtno reše
vati njihove stanovanjske pogoje, in 
ne iz leta v leto krpati zasilne ba
rake. Potrebno bi bilo urediti vo
dovod, kanalizacijo in elektriko. 
Vzporedno s tem pa reševati oziro
ma zaposlovati zaposljive Rome. 
Otroci zaposlenih Romov bi tako 
celo leto hodili v šolo in ne bi že v 
aprilu, oziroma maju skupaj s starši 
zapuščali stalna bivališča in hodili v 
druge kraje nabirati zelišča, saj jim 
to predstavlja glavni in edini vir za
služka. Potrebno je poudariti, da 
dve romski družini že živita v bloku 
v družbenem stanovanju in z njima 
ni problemov. Ni pa mogoče vse 
Rome reševati na isti način, ker je 
stopnja njihove socializacije zelo 
različna.

Poročilo sta v mesecu juliju 
sprejela tudi oba zbora skupščine 
občine Grosuplje. Prav tako je bila 
tudi sprejeta odločba o ugotovitvi 
splošnega interesa gradnje ustreznih 
objektov za nastanitev Romov v Po
novi vasi. KS je vložila pritožbo. Po
trebno pa je povedati, da je bila lo
kacija določena po mnogih letih in 
da so Romi, ki naj bi se tja naselili 
že preje živeli v KS Podtabor. Prav 
tako je potrebno urediti in legali
zirati tudi vsa ostala romska biva
lišča, saj bo le tako možna komu
nalna ureditev. Potrebno je pre
staviti kontejner uri pokopališču v 
Grosupljem, saj j tcija neprimer
na. Družina ima , aposlene člane. 
Nimajo pa urejene vode, elektrike in 
ustreznih sanitarij.

NEMOGOČE RAZMERE 
V DEČJI VASI

V najbolj nemogočih razmerah 
so doslej živele 3 družine v Dečji 
vasi. Tem so v aprilu 1980 prvič po
gorele barake, znova pa letos tik 
pred 1. majem, vendar le eni, druge 
pa so bile poškodovane. Tako so 3 
družine že več kot' leto diti brez 
možnosti stalnega bivanja in brez 
strehe nad glavo.

10. septembra 1981 je IS SO 
Grosuplje sprejel lokacijo za te 
Rome, Ta se nahaja v KS Zagradec, 
ni v neposrednji bližini naselja, 
obenem pa je možnost priključka na 
vodovod in v prihodnosti tudi na 
elektriko.

Strokovna komisija za reševanje

sklep, da se kupi le 2 mobilaro blo
ka za 3 družine (22 članov na 38 
m 2), zaradi pomanjkanja sredstev.

ROMI V ŠOLI
Število Romov l občini v zad

njem obdobju nazaduje, nespre
menjeno pa je število romskih na
selij in število zaposlenih Romov. 
Razen iz dveh romskih družin, vsi

drugi šoloobvezni Romi več ali manj 
redno hodijo k pouku. Že v sep
tembru so se vrnili v kraj stalnega 
bivanja, da so otroci lahko začeli 
obiskovati pouk, saj so pred tem 
nabirali zelišča.

Zavedati pa se moramo, da za
hteva problematika poleg angaži
ranja subjektivnih sil tudi ustrezen 
čas, ki je potreben za spremembo v 
človekovih navadah, mišljenju in ve
denju.

IZ KS GROSUPLJE

Vzgojno varstvena dejavnost
Uspelo nam je pričeti z družin

skim varstvom, ker se je na razpis za 
družinsko varstvo javila Marija So
bočan iz Grosupljega. Pripravljena je 
bila, da se vključi v skupna prizade
vanja za razširitev družbenega varst
va predšolskih otrok.

,Od 1. 10. 1981 dalje ima v svoji 
oskrbi 6 malčkov v starosti od 8 do 
24 mesecev. Opremo za pričetek

dela je preskrbel Vzgojno varstveni 
zavod Grosuplje, plačala pa Skup
nost otroškega varstva Grosuplje.

S tem smo rešili varstvo šestim 
družinam, ki za svoje malčke niso 
imele preskrbljenega varstva.

Prav tako smo s 1. 10. 1981 od
prli nov oddelek za 20 otrok v sta
rosti od 2. do 3. leta. Prostor smo 
pridobili z adaptacijo hodnika v

KRAJEVNA SKUPNOST MULJAVA

O delu ZMDA
Krajevna skupnost Muljava je v 

svojem srednjeročnem planu za ob
dobje 1981-1985 načrtovala tudi re
konstrukcijo ceste Muljava-Oslica- 
Vrhe v dolžini 2,7 km. Že v letu 
1980 so se pričele' priprave za iz
gradnjo nove trase. Vsa ta dela so 
opravili krajani vasi Velike in Male 
Vrhe ter Mevc in Oslice s prostovolj
nim delom.

V letu 1981 je krajevna skup
nost Muljava nadaljevala s priprav
ljalnimi deli. Poleg izvajalca del 
komunalnega podjetja UNI- 
VERZAL iz Ivančne gorice je dela 
opravljala tudi zvezna mladinska de
lovna brigada KOKRŠKI ODRED iz 
Tržiča. V brigadi je bilo 48 brigadir
jev od katerih je redno delalo cca 40 
brigadirjev. Brigada je bila sestavlje
na iz pobratenih mest Zaječarja in 
Tržiča. Ob težkih pogojih dela je 
bito sodelovanje med brigadirji in 
domačini na zavidljivi ravni.

Brigada je delda na rekonstruk
ciji ceste Muljava-Oslica-Mevce-Vrhe 
od 6. 7. 1981 do 31. 7. 1981 in v 
tem času pripomogla z cca 5.040 
delovnimi urami in še s popoldan
skim prostovoljnim delom na po
budo komandirja brigade tov. 
Rudjja Hajdiča, da smo izgradnjo 
ceste pripeljali do faze posipanja 
trase. Pogoji dela na trasi so bili zelo 
težki. Dela brigade so vsebovala ure
janje nabrežin, odvodnjavanje, ure
janje kanatov, dodatno obsekavanje.

postavljanje propustov in čiščenje 
terena po miniranju.

Z delom, ki ga je opravila bri
gada KOKRŠKI ODRED iz Tržiča 
so bili poleg krajanov najbolj zado
voljni učenci, ki hodijo v 4 km od
daljeno šoto na Muljavo.

V času od 3. 8. 1981 do 14. 8. 
1981 je z deli nadaljevala zvezna 
mladinska delovna brigada FRAN
CE PLANINC iz Kopra in iz pobra
tenega mesta Jajce. V tem času je 
brigada opravila na trasi obstoječe 
ceste cca 2.640 delovnih ur, ki so 
vsebovala vsa zaključna dela. Tudi 
ta brigada je bila izredno delavna. 
Zaradi varčevanja pri prevozih je 
bilo delo brigad v drugi izmeni omo
gočeno s pomočjo prevozov, ki jih 
je izvršila DO Livar iz Ivančne go
rice, ki je tudi pokazala izredno za
nimanje in razumevanje za sodelo
vanje s krajani KS Muljava in briga
dirji, za kar se krajani KS Muljava 
delovni organizaciji Livar iz Ivančne 
gorice lepo zahvaljujejo.

Na koncu ne smemo pozabiti 
odgovornosti in požrtvovalnosti ko
munalnega podjetja UNIVERSAL iz 
Ivančne gorice, ki je vsa dela pod 
vodstvbm tov. Nose Albine opravilo 
z vestnostjo, natančnostjo in izred
no kvaliteto.

Krajani KS Muljava se zahvalju
jemo posebno brigadi KOKRŠKI

enoti na Tovarniški 12.
Adaptacijo smo plačali iz sred

stev amortizacije. Prav tako smo 
izboljšali opremo na igrišču v eno
tah: Ivančna gorica, Šentvid pri 
Stični in Grosuplje, Tovarniška 12.

S tem imamo v naši občini v 
družbenem varstvu skupno 530 
otrok v starosti od 8 meseca do 7 
leta.

Rudi Hajdič, komandant briga
de kokrSki odred-Tržič

ODRED iz Tržiča in tudi brigadi 
FRANCE PLANINC iz Kopra ter 
obema delovnima organizacijama za 
opravljena dela, pomoč in sodelo-

Krajevna skupnost 
MULJAVA

naša
skupnost

DOPISUJTE
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Delovnim organizacijam
Stabilizacijska prizadevanja v naši družbi zahtevajo od vsakega 

posameznika v delovnem okolju večje napore in bogatejše znanje, da 
bi dosegli načrtovane delovne cilje. Doseženi in preseženi delovni 
načrti pa pomenijo večji dohodek in večji čisti dohodek, s katerim 
zadovoljujemo splošne, skupne in osebne potrebe.

V tej dejavnosti je najpomembnejši človek — delavec in njegove 
sposobnosti, znanje, osebnostne lastnosti in zanimanje za opravljanje 
delovnih obveznosti. Izredno pomembno je, kako se posameznik po
čuti v delovnem okolju in kakšen je njegov delovni prispevek za 
doseganje skupnih ciljev.

Za dosego tega je zelo pomembno usposabljanje naših delovnih 
ljudi. Delavska univerza v Grosupljem deluje že peto leto. Vsa ta leta 
imamo občutek, da moramo izobraževanje in usposabljanje (za delo, 
ob delu, iz dela) vse preveč posiljevati. Želimo, da v izobraževalnem 
letu 1981/82 vse delovne organizacije bolj neposredno sodelujejo z 
nami. To pa bomo dosegli z naslednjim: - Prosimo, da nam posredu
jete vse vaše potrebe (nakazana področja), saj vsaka«DO sama naj
bolje čuti področje, kjer so delavci strokovno in samoupravno pre
malo usposobljeni. Na osnovi vašega sporočila, bomo mi pripravili 
osnutek programa usposabljanja, ga z vami pregledali in predebatirali 
in nato izpeljali.
— Ne smemo pozabiti, da imamo v naši občini Klub samoupravijal- 

cev in prav gotobo bi veliko oblik usposabljanja lahko finančno 
realizirali preko Kluba.

— Priporočamo, da v času stabilizacije vse DO dobro pretehtajo 
najrazličnejše ponudbe za udeležbo na seminarje izven občine. 
Seminarje z isto vsebino lahko organiziramo doma — v naših 
sredinah, kjer bi udeleženci lahko še bolj konkretno postavljali 
vprašanja in aktivno vključevali v razprave.

— Naša želja je, animirati širši krog strokovnjakov, ki opravljajo 
različna dela in naloge v naših DO. Prav gotovo so to vodilni in 
vodstveni delavci, ki bi bili lahko zelo kvalitetni predavatelji, raz
lagalci v vseh oblikah usposabljanja. Ne zdi se nam prav, da vsi 
skupaj zanemarjamo lastni kader. Upamo si trditi, da imamo 
mnogo zelo sposobnih delovnih ljudi, ki svojo stroko dobro ob
vladajo, zakaj ne bi svoje znanje posredovali širšemu krogu. Prav 
tako imamo mnogo zelo aktivnih družbenopolitičnih delavcev, za 
področje družbenopolitičnega in samoupravnega usposabljanja. 
Vsi, ki ste pripravljeni sodelovati z nami kot predavatelji prosimo, 
da nam sporočite, v katero področje dela vas lahko vključimo.

— Vse DO prosimo, da kadar čutijo potrebo, da bi se z nami pogo
vorili o vsebini in metodah izobraževanja ob delu, nas obvestite 
pismeno ali pokličite po telefonu št. 772-309. Radi se bomo 
odzvali vašemu vabilu in se z vami pogovorili o skupnih akcijah, 
na celotnem področju usposabljanja naših delovnih ljudi. 
Pričakujemo večje vsestransko sodelovanje! Delavlkt univerza

GROSUPLJE

misliti, opazovati, se učiti, delati, jemati učenje in praktično delo za spo
štovanja vredno dragocenost."

Po izredno uspelem kulturnem programu, ki so ga izvedli učenci in dijaki 
šolskega centra, je predsednik skupščine kulturne skupnosti občineJože Inti
har odkril doprsni kip Josipa Jurčiča, delo akademskega kiparja Stojana 
Batiča. Predsednik skupščine občine Grosuplje Janez Lesjak pa je nato 
podelil plakete šolskega centra Josipa Jurčiča. Na sliki: odkritje kipa Josipa 
Jurčiča.

Izseljenci med nami

Slavnostna otvoritev
25. septembra je bila svečana otvoritev^ šolskega centra Josip Jurčič, 

Ivančna gorica-Stična. Med številnimi udeleženci sta bila tudi elana sveta 
federacije Ivan Maček-Matjja in Franc Kimovec-Žiga.

Uvodnemu nagovoru predsednika skupščine OIS Valentina Mendiževca 
je sledil slavnostni govor predsednika častnega odbora za izgradnjo centra 
Franca Kimovca-Žige. Med drugim je dejal: „Šola ni samo stvar učencev, 
učiteljev in staršev, je naša skupna stvar. Ne bi bilo dobro če bi šoli samo 
postavljali zahteve, nič ali pa odločno pemalo pa bi se ukvarjali s problemu 
ki se v njej odpirajo, zapletajo in razpletajo. V naši zavestj mora ob delu s 
šolo rasti spoznanje, da Je šolski center stalno spreminjajoča se, živa, samo
upravna delovna organizacija s prek 1000 člani, kjer ima vsak svojo pred
stavo o njeni družbeni vlogi. Šola pa je dobra, če je naučila mlade ljudi

] 9. septembra so nas v okviru pražnovanj namenjenih našemu 
pisatelju in rojaku LOUISU ADAMIČU obiskali ameriški izseljenci.

Prijeten dogodek se je pričel s sprejemom, ki ga je pripravil 
predsednik skupščine občine Janez Lesjak. Izseljence je seznanil z 
našim krajem in dosežki ustvarjenimi v povojnem obdobju. Sledil je 
obisk pisateljevega spomenika in nadaljevanje poti do Praproč, kjer 
se je naš pisatelj rodil.

Nepozabno je bilo srečanje naših gostov s pisateljevimi sorod
niki in krajem iz katerega je Adamič izšel.

„Bilo je enkratno doživetje za nas, ki smo prvič v Adamičevem 
rojstnem kraju. Vračamo se domov z najlepšimi spomini", je dejal 
eden izmed izseljencev, ki je 50 let svojega življenja preživel v 
Ameriki.

Uspešni mladi kajakaši
K pomembnim uspehom naših mladih veslačev Kajak-kanu 

kluba Krka, ki so jih dosegli na pokalu Evrope v Italiji, na držav
nem prvenstvu za pionirje v Čačku, na maratonu „Krka 81 “, so v 
soboto pridružili še izvrstne uvrstitve na prvenstvu SRS v kajakih in 
kanujih na divjih vodah za mladino do 16. leta starosti. V izvrstni 
organizaciji Kajak-kanu kluba Ljubljana in domačinov je bilo to 
prvenstvo prvič v razvoju našega kajakaštva na reki Krki v vasi Krka 
in na brzicah v Šmihelu. Med prvih deset so se uvrstili naši tekmo
valci in s tem opravičili svoj obstoj.

Naše občane pa bomo o delu in uspehih našega mladega kaja
kaškega moštva seznanili v prihodnji številki.

•NABOR V OBČINI GROSUPUE V LEfU 1981

Sposobni za vojake

V času od 16. do 18.9.1981 Je bil v občini Grosuplje redni nabor za vse 
mladince letnika 1963 in starejše.

Oddelek za ljudsko obrambo je skupaj z OK ZSMS in kadrovsko komi
sijo pri OK SZDL pripravil vse potrebno, da bi nabor potekal nemoteno. Pri 
kadrovanju je bila osnovna usmeritev ..pravega nabornika na pravo mesto v 
JLA". Pn tem pa so imele pomembno vlogokrajevne skupnosti z družbeno
političnimi orguiizacijami In društvi, delovne organizacije in šole, kjer je 
mladinec zaposlen oziroma se šola.

Pred vsakodnevnim začetkom nabora je bil izveden kratek kulturni pro
gram, ki so ga izvedli učenci OS „Louis Adamič" Grosuplje, mladinke pa so 
nabornikom izročile značko in nagelj. Nabornike so pozdravili tudi predstav
niki družbenopolitičnih organizacij občine Grosuplje.

Tudi v letošnjem letuje naborna komisija v mejah potreb JLA upošte
vala želje nabornikov pri določanju rodu ali službe. Kvalifikacijska struktura 
ie ugodna, saj je le 4 % nabornikov brez dokončane osemletke, drugi pa 
končujejo ali so končali različne poklice oziroma srednje šole. Tretjina na
bornikov - obveznikov ima že opravljen izpit za voznike motornih vozil. 
Splošno zdravstveno stanje je dobro, število nesposobnih za vojaško službo 
pa je iz leta v leto manjše.
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vabilo k Športni rekreaciji
Urnik vadbe:
TVD Grosuplje

Kraj vadbe: telovadnica OŠ Louis Adamič Grosuplje 
Ženske:

1. skupina: vsak ponedeljek od 19. do 20. ure, vodja: Ceferin 
Ana

2. skupina: vsak četrtek od 19. do 20. ure, vodja: Ceferin Ana
3. skupina: vsak torek od 19. do 20. ure, vodja: Silva Glavan 

Mo&i:
1. skupina: vsako sredo od 19,30 do 21. ure, vodja: Zvone 

Oreškovič
2. skupina: vsak ponedeljek od 20. do 22. ure, vodja: Kadunc 

Dušan
Vse informacije dobite pri Ani Ceferin, OŠ Grosuplje, tel. 

771-116.

TVD Dobrepolje
Kraj vadbe: telovadnica OŠ I. SPUB Tone Tomšič Dobre

polje
Ženske:

1. skupina: vsak torek od 18. do 20. ure
2. skupina: vsak četrtek od 18. do 20. ure 

Moški:
vsak ponedeljek od 18. do 20. ure 
vsako sredo od 18. do 20. ure 
vsak petek od 18. do 20. ure

Glede na število prijav, starost, spol, predznanje se bodo 
izoblikovale skupine, ki bodo vadile v omenjenem času. Infor
macije lahko dobite pri Edu Zgonc, OŠ Dobrepolje tel. 
782-010.

ŠD Polž Višnja gora
Kraj vadbe: telovadnica pri Dekliškem vzgajališču Višnja 

gora
Ženske:

vsako sredo od 19. do 21. ure 
vodja: Ana Ceferin 

Moški:
vsak petek od 20. do 22. ure 
vodja: Franc Lokovšek

Mladinci in mladinke: 
vsako soboto od 15. do 17. ure 
vodja: Marjan Potokar 

Predšolski:
vsak torek od 16. do 17. ure 
vodja: Petrovič Vesna

Za področje Ivančna gorica - Stična in ostale krajevne skup
nosti tega področja bo športna rekreacija v novi športni dvorani 
Šolskega centra.

Športno rekreacijsko društvo je v ustanavljanju, zato napro
šamo vse interesente, da se prijavijo Zvezi telesnokulturnih orga
nizacij Grosuplje tel. 771-029 tov. Lampret Jernej, ali anima
torjem, ki so zadolženi za ustanovne člane športno-rekreacij- 
skega društva v OZD, družbenopolitičnih organizacijah, krajev
nih skupnostih in športnih organizacijah celotnega področja.

Pridite mladi in stari, športniki in nešportniki v čimvečjem 
številu!

Jernej Lampret
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TABORdelovna
organizacija ff

TRGOVINA, GOSTINSTVO in TURIZEM
n. sol.o.

61290 GROSUPLJE 
Adamičeva 14

________ TELEFON 061 771-164,771-120,___________

Čestita ob 29. oktobru — 

PRAZNIKU OBČINE GROSUPLJE
vsem svojim potrošnikom 

in drugim občanom

*

AkmOSTROJ LJUBLJANA 
uimuana. dhaq« 4i telefon; 555*366

— konitruira, projektira in 
izdeluje nejeodobnejle neprave 
za namakanje z umetnim dež
jem, v stabilnih, polstabilnih in 
premičnih »irtemih.

IZDELUJE:
— Al*cevi 0 50-200mm
— Razpršilce za umetni dei
— Hidroslsteme za fekalije
— Silose iz poliestra do 100 rri3
— Cisterne iz poliestra do 10 

m3

— Rastlinjake
- Motorno kosilnice Agroal Iz 
kooperacije nudimo motorne 
žage Alpina
- Opravlja servis kmetijske in 

gozdarska mehanizacije 'in 
avtomobilov znamke Škoda, 
Saab, Simca, Zaporo žec, 
Volga, Land-rower ih druge.

— Izdeluje epoxy smole in kite, 
odporne proti kislinam ih 
alkalijam za uporabo v ele- 
ktro, gradbeni in živilski in
dustriji.

NAŠE GESLO JE:
OD PROJEKTA DO IZDELAVE 
IN V ROKU DOBA VE

DELOVNIM LJUDEM IN OBČANOM OBČINE 
GROSUPLJE ČESTITAMO OBČINSKI PRAZNIK 
- 29. OKTOBER!

JI p mercator/ 
pekarna grosuplje

proizvodnja kruha In peciva, p. o.. Grosuplje. AdamISeva 11, 
žiro račun: 50130-601-31091 pri SOK Grosuplje 

telefon: (06 0 771-100 , 771-177 uprava, 771-143 ekspedlt pekarne

VSEM DELOVNIM LJUDEM IN OBČANOM 
ISKRENO ČESTITAMO OB OBČINSKEM PRAZ
NIKU

KOLEKTIV 
MERCA TOR - PEKA RNA 

GROSUPLJE

0QM]®9§
elektrotehniško podjetje grosuplje^
pozd elektroservice S) projektiramo, izvajamo in montiramo elektroinstalacije 

jakega in šibkega toka, razne naprave z avtomatiko, 
strelovode, trato postaje, skupinske antenske naprave, 
avtomatske telefonske centrale, servis in popravila.

OfMlO&i
elektrotehniško podjetje grosupljt
pozd elektroservice P projektiramo, izvajamo in montiramo elektroinstalacije 

jakega in šibkega toka. razne naprave z avtomatiko, 
strelovode, trato postaje, skupinske antenske naprave, 
avtomatske telefonske centrale, servis in popravila.
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^CNA 60^

transportnopodjetje
AVTOPREVOZ po. 61295 IVANČNA GORICA

TEKOČI RAČUN: 
50130 - 601-31177 

SOK GROSUPLJE

UPRAVA: centrali 
telei 
direktor 

V/v' promet
računovodja

(061) 783 021.783 157 
31 550. YU ATPIVG 

783 134 
783 130 
783 123

POSLOVALNICE: BEOGRAD (011) 653 564. 651 194
ZAGREB (041) 223 333 . 223 524 . 223 635 

M /tele«/ 21 720 YU AT IGOR
LJUBLJANA (061) 315052. 324 358 

r RIJEKA (051) 23694. 31 557 
/telei/ 24 456. VU ATP IGRI

Kolektiv transportnega podjetja 
»AVTOPREVOZ« Ivančna gorica

OBČINSKEM PRAZNIKU 
vsem občanom

OPRAVLJA PREVOZE TOVORA V DOMAČEM JAVNEM CESTNEM PROMETU TER VRŠI POPRAVILA 
VSEH VRST MOTORNIH VOZIL

GUMA
Trgovsko podjetje 
Grosuplje
objavlja prosta dela in naloge

DELAVKA ZA SPLOŠNA DELA
v skladišču in urejanje okolja (3 delavke)
Poskusno delo 90 dni.
Pismene vloge pošljite na „Guma" Grosuplje. 
Sprejemanje vlog 15 dni po objavi.
O izbiri bomo kandidate obvestili v 30-ih dneh po objavi.

VETERINARSKI ZAVOD KRIM GROSUPLJE 
DE GROSUPLJE

RAZPORED
SLUŽBE STALNE PRIPRAVLJENOSTI

VETERINARJEV V OKTOBRU
/

Za nujne veterinarske intervencije na območju občine Grosuplje 
je v stalni pripravljenosti od 14. do 7. ure naslednjega dne 1 diplo
mirani veterinar, z izjemo nedefle in praznikov, ko stalna pripravlje
nost traja od 14. ure od sobote, oz. predprazničnega dne do 7. ure v 
ponedeljek oz. dne po prazniku:
16.10. od 14, ure do 23.10. do 7 ure vet. J. Žitnik te. 772-991
23.10. od 14. ure do 30. 10. do 7 ure vet. M. Pangerc tel. 783-111
30. 10. od 14. ure do 6. 11. do 7 ure vet. J. Žitnik tel. 772-991
6.11. od 14. ure do 13.11. do 7. ure vet. M. Pangerc tel. 783-111

13.11. od 14. ure do 20.11. do 7. ure vet. J. Žitnik tel. 772-991

KRI REŠUJE 
ŽIVLJENJA

Občinski odbor Rdečega križa Grosuplje obvešča prebi
valce občine Grosuplje, da bo krvodajalska akcija v sredo, 
18. novembra 1981 v Ljubljani za območja Krajevnih skup
nostih: Grosuplje, Šmarje, Polica, Sp. Slivnica, Mlačevo, Žal
na, Račna, Ilova gora, Dobrepolje, Ponikve, Staro apno in 
Podtabor.

Krvodajalce bomo vozili v Ljubljano z avtobusi.
V četrtek, 19. novembra 1981 bo odvzem krvi v Šentvi

du pri Stični za krajevne skupnosti: Šentvid pri Stični, Te
menica, Dob in Višnja gora.

V petek, 20. novembra 1981 bo odvzem krvi v Ivančni 
gorici za Krajevne skupnosti: Ivančna gorica, Stična, Metnaj, 
Muljava, Krka, Zagradec in Ambrus.

V letošnjem letu zdravljenja in novih dosežkov v medi
cini je potreba po krvi iz leta v leto večja.

Vljudno naprošamo vse zdrave občane, da se udeležite te 
humane akcije v čimvečjem številu.

Občinski odbor RK 
GROSUPLJE

14
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PROGRAM
KINEMATOGRAFOV 
ZA OKTOBER 
IN NOVEMBER 1981

C 22. 10. Grosuplje Ameriški barvni film kriminalka
N 25. 10. Dobrepolje ONA TO DELA BOLJŠE

P 23. 10. Dobrepolje Ameriška barvna drama
N 25. 10. Grosuplje 

Ivančna gorica
LJUBEZENSKA ZGODBA NA LEDU

P 23. 10. Ivančna gorica Angleški barvni vojni film
S 24. 10. Grosuplje MOST NA REKI KWAI
N 25.10. Dobrepolje

Č 29. 10. Grosuplje Ameriški barvni glasbeni film
N 1. 11. Dobrepolje ČAROVNIK

P 30. 10. Dobrepolje Ameriška barvna srhljivka
N 1. 11. Grosuplje 

Ivančna gorica
OTOK DOKTORJA MOREAU

v
P 30. 10. Ivančna gorica Italijanski barvni vestern
S 31. 10. Grosuplje IMENUJEM SE NOBODV
N 1.11. Dobrepolje

C 5.11. Grosuplje
Podtabor

Ameriška barvna komedija
S 7. 11. UMAZANA IGRA
N 8.11. Dobrepolje

P 6. 11. Dobrepolje Ameriška barvna drama
N. 8.11. Grosuplje

Ivan. gorica
Šampion

P 6. 11. Ivan. gorica Ameriška barvna drama
S 7. 11. Grosuplje V VRTINCU
N 8. 11. Dobrepolje

Č 12. 11. Grosuplje Italijanska barvna drama
S 14.11. Podtabor LJUBEZEN IN KROGLA
N 15.11. Dobrepolje

P 13.11. Dobrepolje Španska barvna drama
N 15.11. Grosuplje

Ivan. gorica
KARMEN IZ GRANADE

P 13.11. Ivan. gorica Ameriški barvni fantastični film
S 14. 11. Grosuplje METEOR
N is. n. Ivan. gorica »
C 19.11. Grosuplje Italijanska barvna drama

HOTEL .JCLEINHOFF"S 21. 11. Podtabor
N 22. 11. Dobrepolje
P 20. 11. Dobrepolje Ameriška barvna komedija
N 22. 11. Grosuplje

Ivan. gorica
ČLOVEK IZ SAN FERNANDA

P 20.11. Ivan. gorica Ameriška barvna grozljivka
S 21. 11. Grosuplje NESREČA NA LINIJI 401
N 22.11. Dobrepolje

Č 26.11. Grosuplje Domača barvna drama
S 28.11. Podtabor DNEVI SREČE
N 29. 11. Dobrepolje

P 27.11. Dobrepolje Ameriški barvni glasbeni
N 29. 11. Grosuplje

Ivan. gorica
LASJE

P 27.11. Ivan. gorica Ameriška barvna drama
S 28. 11. Grosuplje KRAMER PROTI KRAMERJU
N 29. 11. Dobrepolje

Film .Jlotel KleinhofF’ ni primeren za otroke!
Zaradi večje dolžine zvišane cene vstopnicam za filma ..Imenujem 

se Nobody“ in ..Čarovnik" na 25 in 30 din. Zaradi izredne dolžine 
filmov ..Most na reki Kvvai", „V vrtincu" in ..Kramer proti Kra
merju" bodo cene vstopnic po 30 in 35 din.
KINOPREDSTAVE:

Grosuplje četrtek ob.20 uri
sobota ob 20 uri in 
nedelja ob 16. uri 

Dobrepolje petek ob 19,30 uri
nedelja ob 15 In 19,30 uri 

Ivančna gorica petek ob 19,30 uri*in
nedelja ob 18,30 uri

NADALJNJI RAZPORED ZAMENJAVE OSEB
NIH IZKAZNIC ZA GROSUPLJE ZA MESEC 
NOVEMBER

DATUMI IN URE:
Torek, 3. 11. 1981 od 7. do 15. ure občani Ceste na Krko, 
Hribske poti in Jakhlove ceste.
Sobota, 7. 11. 1981 od 8. do 15. ure občani Jurčičeve ceste 
I, Jurčičeve ceste II, Jurčičeve ceste III in Jurčičeve poti. 
Torek, 10. 11. 1981 od 8. do 15. ure občani Kadunčeve 
ceste. Kolodvorske ceste in Levstikove ulice.
Četrtek, 12. 11. 1981 od 8. do 15. ure občani Kovačičeve 
ceste, Ljubljanske ceste in Murnove ceste.

Občani iz razporeda, ki zaradi opravičenih razlogov v 
torek ali četrtek ne morejo opraviti zamenjave osebne izkaz
nice, lahko to store v soboto,?. 11. 1981.

KAJ MORA OBČAN PREDLOŽITI OB ZAME
NJAVI OSEBNE IZKAZNICE
- staro osebno izkaznico;
— dve fotografiji v velikosti 3 cm x 3,5 cm (zavračamo 

fotografije iz avtomata) v čmobeli ali barvni tehniki;
— obrazec DEMŠO 4 (občani so ga v veliki večini prejeli v 

jeseni 1980 po pošti);
- izpisek iz rojstne matične knjige, v kolikor je rojen izven 

občine Grosuplje ali
— izpisek iz poročne matične knjige;
- dokazilo o vpisu v državljansko knjigo (za priseljene).

Oddelek za notranje zadeve

TEMELJNO SODIŠČE V LJUBLJANI 
ENOTA V GROSUPLJEM

RAZPORED

DEŽURSTVA SODNIKOV ZA NUDENJE PRAVNE POMOČI

GROSUPLJE
21. 10. 1981
od 8. do 12. ure
vodja enote Gojka Jelenc-Golob
od 15. do 16.30
vodja enote Gojka Jelenc-Golob, sodnik Gorazd Kobler 
28. 10. 1981
sodnica Mirjana Kranjčevič 
od 8.do 12. ure 
od IS.do 16.30
sodnica Mirjana Kranjčevič, vodja enote Gojka Jelenc-Golob
4.11.1981
od 8. do 12. ure 
sodnica Ladislava Polončič
od IS.do 16.30
sodnica Ladislava Polončič sodnica Mirjana Kranjčevič

11.11.1981 
od 8. do 12. ure 
sodnik Gorazd Kobler 
IS.do 16.30
sodnik Gorazd Kobler, sodnica Ladislava Polončič
18.11.1981 
od 8. do 12. ure
vodja enote Gojka Jelenc-Golob 
od IS.do 16.30
vodja enote Gojka Jelenc-Golob, sodnik Gorazd Kobler
IVANČNA GORICA 
od 8. do 12. ure
21. 10. 1981 sodnica Ladislava Polončič 
4. 11.1981 sodnica Mirjana Kranjčevič 
18. 11. 1981 sodnik Gorazd Kobler
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'• IZ KS TEMENICA

Proslava
SPORED PRIREDITEV
OB 29. OKTOBRU - PRAZNIKU OBČINE 

GROSUPLJE

V noči 17. avgusta 1941 je bila na Debelem hribu ustanovljena teme- 
niško-stiška četa. Danes tam stoji partizanski dom in spomenik, ki ga je pred 
petimi leti odkrila KS Temenica. V soboto, 8. avgusta, smo prav tu proslavili 
S. krajevni praznik Temenice, 40-letnicb ustanovitve temeniško-stiske čete 
iri 20-letnico otvoritve partizanskega doma. Na proslavo smo povabili vse 
štiri preživele borce temeniško-stiške čete, med njimi tudi narodnega heroja 
Janeza Učakarja, ki je imel slavnostni gdvor. O pomenu dogodkov pred

llisa w
gramom popestrili pionirji ,,ivimni mamic icmomca, ženski pevski zbor 

Milan Mahne“ in osnovna organizacija ZSMS Temenica s svojo pohodno 
enoto, ki nadaljuje tradicije borcev NOV in prav tako nosi ime po prvo
borcu, domačinu Milanu Mahndtu. Proslavo je zaključil Tone Pus, predsed
nik ZZB Šentvid pri Stični in vse borce ter druge goste povabil na tovariško 
srečanje.

Delovna mladina
OO ZSMS Temenica že vsa leta svojega obstoja uspešno sodeluje privseh 

proslavah KS. Tako kot ostale DPO, tudi mladi nimamo svojih prostorov, ki 
Si nam omogočili dejavnosti na več področjih. V planu je izgradnja družbe
nega doma m dograditev športnega igrišča, vendar finančnih sredstev ni. 
Zato je OO ZSMS Temenica sama pripravila vrtno veselico, čeprav se mladi 
zavedajo, da ta način pridobivanja denarja ni najboljši. Kljub vsemu je 
pohvalna aktivnost mladincev, ki so z vsakodnevnimi delovnimi akcijami 
pripravili in pospravili prostor ter veselico uspešno izvedli. Skupna akcija in 
delovno razpoloženje je v maloštevilno OO ZSMS privabila več mladih, ki so 
se doslej le redko oglašali na sestankih OO ZSMS, sedaj pa so naši redni 
člani.

Želimo, da bi s pomočjo širše družbene skupnosti čimprej zgradili druž
beni dom, kjer bi še razširili naše aktivnosti. Krajani in mladinci KS 
Temenice smo pripravljeni na materialno pomoč in udarniško delo.

Milena Živkovlč

ZADNJA NOVICA

Popit na obisku
Grosuplje je 13. septembra obiskal predsednik CK ZKS 
France Popit.

„Treba se je preusmeriti v izvoz, doma pa hitreje, bolje, 
produktivneje in ceneje delati!" je dejal France Popit na 
sestanku občinske konference ZKS Grosuplje. Obravnavali 
so namreč ocene in ugotovitve o delovanju in uresničevanju 
nalog komunistov v občini Grosuplje in sprejeli usmeritve za 
delo komunistov na osnovi. 21. seje CK ŽKJ. Podlaga za 
razpravo je bilo gradivo, ki ga je pripravila delovna skupina 
CK ZKS pod vodstvom izvršnega sekretarja Franca Šalija. Ta 
je bila junija letos na delovnem obisku pri grosupeljskih ko
munistih.

O obisku bomo obširneje poročali v naslednji številki 
glasila.

naša
skupnost

Izdaj«; občinska konferenca
SZDL Grosuplje, Kolodvorska a, 
telefon: 771-088. Ureja urad
niški odbor. Glavni urednik: 
Vinko ' Blatnik (telefon:
771-088), odgovorni urednik: 
Ivo Breclč (telefon: 323-841). 
Priprava za tisk; Dnevnik - IBM,

tisk: tiskarna Ljudske pravice, 
Ljubljana. Redakcija zaključena: 
13.10.1981 Izhaja enkrat 
mesečna Rokopisov in fotogra
fij ne vračamo. Uradnih dopisov 
ne lektoriramo. Prispevke za 
tekočo številko sprejemamo na 
naalov uredništva do S. v me
secu.

Po mnenju republiškega 
komiteja za informiranje SRS st. 
421-1/72 šteje glasilo med 
proizvode za Katere se ne pla
čuje temeljni davek od prometa 
proizvodov.

GROSUPLJE:
Petek, 23. oktobra ob 20. uri:
gostovanje Šentjakobskega gledališča z ljudsko igro I. Tor
karja: HUDIČ IN ANGEL v Kulturnem domu.
Torek, 27. oktobra ob 16. uri:
Otvoritev I. razstave izdelkov in stvaritev obrtnikov občine 
Grosuplje v Gasilskem centru.
Torek, 27. oktobra ob 10. in 18. uri ter sredo, 28. oktobra 
ob 10. in 12.30 uri:
gostovanje Lutkovnega gledališča z igro Josipa Jurčiča „KO- 
ZLOVSKA SODBA V VIŠNJI GORI“ v Ktdtumem domu. 
Sredo, 28. oktobra ob 16.30:
Komemoracija na Partizanskem pokopališču.
Ob 17. uri:
slavnostna seja Skupščine Krajevne skupnosti Grosuplje s 
podelitvijo priznanj Osvobodilne fronte in priznanj krajevne 
skupnosti v Kulturnem domu.
Četrtek, 29. oktobra ob 13. uri:
skupna slavnostna seja Skupščine občine in družbenopoli
tičnih organizacij občine Grosuplje s podelitvijo listine do
micila I. udarnem bataljonu VOS OF za Dolenjsko, podelit
vijo občinskih priznanj in nagrad „Louisa Adamiča" in Jur
čičevih plaket v Kulturnem domu.

ŠMARJE-SAP:
Petek, 23. oktobra ob 19. miri:
Svečana akademija v Kulturnem domu.
Četrtek, 29. oktobra ob 9. uri:
otvoritev arhivskega prostora za občino Grosuplje

VIŠNJA GORA:
Petek, 23. oktobra ob 18. uri:
jSvečana akademija v Osnovni šoli Eda Turnheija.
IVANČNA GORICA:
Sobota, 24. oktobra ob 9. uri:
šahovski turnir občinskih reprezentanc Grosuplje, Trebnje, 
DO Livar Ivančna gorica in ekipe JLA v Šolskem centru 
„Josip Jurčič" Ivančna gorica - Stična, 
ob 20. uri:
gostovanje Šentjakobskega gledališča z ljudsko igro I. Tor
karja: HUDIČ IN ANGEL.
Četrtek, 29. oktobra ob 11. uri:
zbor borcev I. udarnega bataljona VOS OF za Dolenjsko na 
ploščadi DO Agrostroj na Hudem.

STIČNA:
Petek, 23. oktobra ob 19. uri:
svečana akademija v dvorani Kulturnega društva Stična.

ŠENTVID PRI STIČNI:
Sreda, 28. oktobra ob 18. uri:
svečana akademija v avli Osnovne šole Ferdo Vesel.

VIDEM DOBREPOLJE:
Petek, 23. oktobra ob 12. in 15. uri:
gostovanje Lutkovnega gledališča z igrico Nace Simončič:
VEUKI KIKIRIKI.
Sreda, 28. oktobra ob 17. uri:
Svečana akademija v avli Osnovne šole I. SPUB Toneta Tom
šiča.

ZAGRADEC:
Sobota, 24. oktobra ob 18. uri: 
svečana akademija v Kulturnem domu.

RAČNA:
Nedelja, 25.oktobra ob 15. uri: 
svečana akademija v kulturnem domu.

PODTABOR:
Sobota, 24. oktobra ob 19. uri:
Svečana akademija in otvoritev rednih tedenskih filmskih 
predstav v Kulturnem domu.


